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PROCES VERBAL

Încheiat  azi 24 iunie 2011, în cadrul şedinţei  ordinare a Consiliului Local al 
municipiului Alba Iulia.

Şedinţa  a  fost  convocată  în  baza  Dispoziţiei  nr.  1225/2011  a  Primarului 
municipiului Alba Iulia.

Lucrările şedinţei ordinare a Consiliului Local sunt publice.
Popa Pavel: “Conform înţelegerii anterioare, preşedintele şedinţei este domnul 

Marius Rotar.”
Marcel  Jeler:  “Vă rog să  vă  exprimaţi  prin  votul  dumneavoastră  acordul  cu 

privire la procesul verbal al şedinţei ordinare din data de 24 iunie 2011 în cazul în care 
nu aveţi observaţii de făcut. Cine este pentru?”

"Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 19 voturi pentru."
Marcel Jeler: "Dau cuvântul domnului preşedinte."
Marius Rotar: "Mulţumesc domnul secretar. Aşa după cum bine ştiţi, în primul 

rând vreau să supun modalitatea de vot. Vă propun să mergem cu vot deschis prin 
ridicare de mâini ca şi până acum. Cine este pentru?"

“Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 19 voturi pentru.”
 Marius Rotar:  "La şedinţă sunt  prezenţi  un număr de 19 consilieri.  Lipsesc 

domnii consilieri Breaz Valer Daniel şi Sandu Cornel Stelian, deci şedinţa noastră este 
legal constituită.”

Domnilor consilieri, doresc să precizez faptul că, la lucrările şedinţei noastre 
participă:  d-nul  Primar  Mircea  Hava,  d-na  Georgeta  Rânghet  -şef  serviciu 
administraţie publică locală, juridic, contencios, autoritate tutelară, d-na Teofila Ţîr - 
director  economic,  domnul  secretar  Marcel  Jeler,  d-na  Silvia  Moldovan  –director 
tehnic, d-na Mihaela Petcu - consilier Serviciu administraţie publică locală, juridic, 
contencios,  autoritate  tutelară,  doamna  Aurica  Groza  -şef  birou  cadastru,  doamna 
Anuţa Şinar -Direcţia Venituri, doamna Luminiţa Fara, doamna Luci Man -şef Birou 
resurse umane, relaţii internaţionale, domnul Inurean Ioan -şef serviciu administrarea 
domeniului public şi privat, domnul Vodă Ioan,  precum şi presa.

Marius  Rotar:  "Proiectul  ordinii  de  zi  cuprinde  26  proiecte  de  hotărâri. 
Suplimetar au fost introduse 6 proiecte, după cum urmează:

27. Proiect de hotărâre privind însuşirea documentaţiei de parcelare a imobilului 
situat în Alba-Iulia str. Simion Bărnuţiu, nr. 5, înscris în CF nr. 83697 Alba-Iulia, nr. 
topografic 779/2/1/2; 780/1/2 curţi construcţii în suprafaţă de 431 mp.

28. Proiect de hotărâre privind deplasarea unei delegaţii a municipiului Alba-
Iulia la Vicenza în Italia, în perioada 29 mai - 2 iunie 2011.

29. Proiect de hotărâre privind deplasarea unei delegaţii a municipiului Alba-
Iulia la Novi Sad în Serbia, în perioada 6 - 9 iulie 2011.

30.  Proiect de hotărâre privind deplasarea unei delegaţii a municipiului Alba-
Iulia la Stuttgart în Germania în perioada 10 - 12 iulie 2011.



31. Proiect de hotărâre   privind înfiinţarea Unităţii de Implementare Locală a 
proiectului  “An inclusive peer-to-peer approach to involve EU CONURBations and 
wide urban areas in participating to the CovenANT of Mayors (CONURBANT)”.  

32. Proiect  de hotărâre privind înfiinţarea Unităţii  de Implementare Locală a 
proiectului „CYCLELOGISTICS Move goods by cycle (CYCLE Logistics)”.

Marius Rotar: "Domnilor consilieri, supun la vot dacă sunteţi de acord cu aceste 
modificări şi completări ale ordinii de zi."

Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 19 voturi pentru."
Marius Rotar: "Şi acum vă prezint următorul

PROIECT AL ORDINII DE ZI:

Proiecte de hotărâri privind: 

         1. Aprobă rectificarea bugetului general de venituri şi cheltuieli al municipiului 
Alba Iulia pe anul 2011  
          2. Aprobă neacordarea de facilităţi fiscale unei persoane fizice
         3. Aprobă însuşirea contractului de finanţare nr. 102832/22.11.2010 încheiat între 
Ministerul Mediului şi Pădurilor şi SC APA CTTA  Alba pentru obiectivul „Extinderea 
şi reabilitarea infrastructurii de apă şi apă uzată din judeţul Alba”
        4. Aprobă alocarea sumei de 316,01 mii lei din bugetul local pentru cofinanţarea 
obiectivului „Modernizarea şi reabilitarea sistemelor cu apă, canalizare şi tratare apă 
uzată în aglomerarea Alba Iulia” 
         5. Aprobă alocarea unor sume de bani din bugetul local pentru activităţi culturale
         6. Aprobă repartizarea unei locuinţe din fondul locativ de stat
          7. Aprobă modificarea Hotărârii Consiliului local nr. 144/2011
      8.  Aprobă  modificarea  şi  completarea  Regulamentului  de  Organizare  si 
Functionare  a  Serviciului  Poliţia  Locală  a  municipiului  Alba  Iulia,  aprobat  prin 
Hotărârea Consiliului local nr. 17/2011
         9. Aprobă Planul de Ordine şi Siguranţă Publică al municipiului Alba Iulia pe 
anul 2011 
        10. Aprobă Strategia Locală pentru Prevenirea şi Combaterea Abandonului Şcolar 
din cadrul proiectului „EU NU abandonez şcoala!”
         11. Aprobă plata cotizaţiei Consiliului local al municipiului Alba Iulia, aferente  
anului 2011, pentru Agenţia Locală a Energiei Alba 
    12.  Aprobă  încheierea  unui  contract  de  comodat  între  Consiliul  local  al 
municipiului Alba Iulia şi Asociaţia Intercomunitară de Dezvoltare Alba Iulia
     13.  Aprobă  stabilirea  domeniilor  serviciilor  publice  şi  a  locurilor  în  care 
contravenienţii vor presta activităţi în folosul comunităţii
        14. Aprobă completarea art. 17 din Regulamentul local de urbanism, anexă la 
PUZ „Extindere perimetru intravilan Calea Moţilor – municipiului Alba Iulia” aprobat 
prin Hotărârea Consiliului local nr. 108/2008
            15. Aprobă şi avizează  documentaţii de urbanism (PUD, PUZ).

Art.1 :  Avizează  Planul  Urbanistic  Zonal  “CONSTRUIRE  LOCUINŢE INDIVIDUALE SI 
REALIZARE  ACCES,  ALBA  IULIA,  STR.  IZVORULUI,  NR.9  solicitant  MITROFAN  SILVIU 
TEODOR”.

Art.2:  Avizează  Planul  Urbanistic  Zonal  “CONSTRUIRE  LOCUINŢE  INDIVIDUALE  SI 



REALIZARE ACCES,  ALBA IULIA,  OARDA DE SUS,   STR.  HAIDUCILOR, NR.84 solicitant 
DAVID ANA”.

Art.3: Avizează  Planul  Urbanistic  Zonal  “  CONSTRUIRE  LOCUINTE  INDIVIDUALE  SI 
REALIZARE DRUM ACCES,  ALBA IULIA,  STRADA IZVORULUI  solicitant  HASA GABRIEL, 
GLIGOR EMIL, PAVEL IOAN, LAZAR IOAN, VELEA AURELIAN, GLIGOR VALER, FLOARES 
NICOLAE,  NEMES  TRAIAN,  DOBRA IULIAN,  DOBRA LUCRETIA,  DUMA ANA,  TANTAR 
RAVECA, SANTIMREAN MARIA, ROS GHE., CRISAN ELENA, BAKCSI MARINELA, PODARU 
DOINA”.

Art.4 :  Avizează  Planul Urbanistic Zonal “CONSTRUIRE LOCUINTE, ALBA IULIA, ZONA 
„SEIGAU” solicitant SC„GIRODA SPED” SRL, DUNA MARIUS IACOB, SC „RUBENS INVEST-
MENT” SRL, DUNA MIHAI, MAILAT TRUTA DANIEL, CIBU DAN MARIUS”.

Art.5 :  Aprobă  Planul Urbanistic de Detaliu “CONSTRUIRE MAGAZIN PREZENTARE SI 
DESFACERE, STR. AL. I. CUZA, NR.4A solicitant SC UNISEM BUCURESTI SA prin OROIAN 
GHEORGHE”, varianta 2.

Art.6 : Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu “ELIMINARE ALEE 4M SI RECTIFICARE PRE-
VEDERI PUZ ALBA IULIA MICESTI HCL 108/2008 CF SENTINTA JUDECATOREASCA, STR. 
ALESSANDRIA solicitant CETEAN NICOLAE”.

Art.7: : Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu “ CONSTRUIRE CORP ADMINISTRATIV, HALA 
DEPOZITARE  MATERIALE  RECICLABILE,  PANOU OBTURANT SI  AMENAJARE  INCINTA, 
ALBA IULIA, SOSEAUA DE CENTURA, NR.2 solicitant SC ALOREF SRL”.

Art.8: Aprobă  Planul  Urbanistic  de  Detaliu  “  CONSTRUIRE  TEREN  SINTETIC  – 
MINIFOTBAL, VESTIARE SI IMPREJMUIRE, ALBA IULIA, STR. CALARASILOR, Nr.2 solicitant 
PUSCAS IOAN MIHAI INTREPRINDERE INDIVIDUALA”.

Art.9:  Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu “  CONSTRUIRE LOCUINTE UNIFAMILIALE IN 
REGIM IZOLAT SI COPERTINA AUTO, ALBA IULIA, STR. NAZARETH ILLIT, NR. 20 solicitant 
BUNEA VASILE”, conform planului de situatie anexat. 

Art.10:  Aprobă  Planul  Urbanistic  Zonal  “  INTRODUCERE  IN  INTRAVILAN  PENTRU 
CONSTRUIRE  LOCUINŢE  INDIVIDUALE,  ALBA  IULIA  –  PARTOS,  STR.  GHEORGHE 
MAGHERU, FN. solicitant SIRBU ADRIAN, MOLDOVAN ALEXANDRU, SC ASTIGI HISPALIS 
SRL”. 

Art.11 Aprobă Planul Urbanistic Zonal “ INTRODUCERE IN INTRAVILAN PENTRU CON-
STRUIRE ZONA DE AGREMENT, BARABANT, ZONA FIZES solicitant NEATA DORU”. 

Art.12:  Aprobă Planul Urbanistic Zonal “ INTRODUCERE IN INTRAVILAN PENTRU CON-
STRUIRE LOCUINTE INDIVIDUALE, ALBA IULIA – MICESTI, ZONA PODEI II - EXTRAVILAN 
solicitant CONTOR IOAN”. 

Art.13:  Aprobă Planul Urbanistic Zonal “  INTRODUCERE IN INTRAVILAN, CONSTRUIRE 
LOCUINTE INDIVIDUALE SI MODERNIZARE DRUM ACCES, ALBA IULIA, str. Ana Aslan, str. 
Tineretii F.N. solicitant OARGA IOAN, SICOE MIHAELA TATIANA”. 

Art.14:  Aprobă  Planul  Urbanistic  Zonal  "  INTRODUCERE  IN  INTRAVILAN  PENTRU 
CONSTRUIRE LOCUINTE CUPLATE, ALBA IULIA – MICESTI, Str. MAGUREI, F.N. solicitant 
RECE VALERIU MARIUS, TOBIAS VASILE, ALBU ELENA, LAPADAT EUGEN, S.C. FLOREA 
GRUP S.R.L.”. 

Art.15:  Aprobă  Planul Urbanistic Zonal  “  AMENAJARE ZONA REZIDENTIALA SI MIXTA 
CARTIER LALELELOR, ALBA IULIA, STR.ION LANCRANJAN inters. CU STR. LALELELOR so-
licitant COSER NICOLAE, COSER ANA MONICA, GRECU MARIA MIHAELA”. 

Art.16:  Aprobă Planul Urbanistic Zonal “ INTRODUCERE IN INTRAVILAN PENTRU CON-
STRUIRE SPATII DE DEPOZITARE PRODUSE INDUSTRIALE, ALEE DIN SOSEAUA DE CEN-
TURA solicitant SC AEG LUX STAR SRL”. 

Art.17:  Aprobă Planul Urbanistic Zonal “ INTRODUCERE IN INTRAVILAN PENTRU CON-
STRUIRE  LOCUINTA  DE  SERVICIU,  ANEXE,  SERA,  ZONA  SOSEAUA  DE  CENTURA, 
STRADA TIMSULUI solicitant CHIRIAC CONSTANTIN”. 

Art.18:  Aprobă  Planul  Urbanistic  Zonal  “  INTRODUCERE  IN  INTRAVILAN  IN 
VEDEREA CONSTRUIRII  UNEI  LOCUINTE,  OARDA DE  SUS,  STRADA VICTORIEI 
solicitant INUREAN VIORICA”.



         16. Aprobă eşalonarea plăţii unor sume de bani
      17. Aprobă închirierea prin licitaţie publică a unor imobile (terenuri) situate în 
Alba Iulia 
       18. Aprobă concesionarea prin licitaţie publică a unui imobil (teren) situat în Alba 
Iulia, str. Arnsberg
       19. Aprobă vânzarea prin negociere directă a unui imobil (teren) situat în Alba 
Iulia, str. Take Ionescu, nr. 35
         20. Atribuie în proprietate terenul aferent apartamantelor în cota indiviză deţinută 
din construcţii solicitanţilor proprietari de apartamente 
       21. Aprobă scoaterea temporară din fondul forestier a unei suprafeţe de pădure şi 
schimbarea categoriei de folosinţă din „pădure” în „drum forestier”
    22.  Expertiză  tehnică  efectuată  în  Dosar  nr.  2589/176/2010,  aflat  pe  rol  la 
Judecătoria Alba Iulia 
     23.  Solicitare  adresată  Ministerului  Culturii  şi  Patrimoniului  Naţional  privind 
promovarea  unui  proiect  de  hotărâre  de  Guvern  pentru  transmiterea  unui  imobil 
(Cinematograf – Grădină de vară) în proprietatea publică a municipiului Alba Iulia şi 
administrarea Consiliului local
         24. Parcelarea unor terenuri situate în Alba Iulia, str. Mitropolit Simion Ştefan
        25. Parcelarea unui teren situat în Alba Iulia, str. Vânătorilor, în vederea înscrierii  
în CF a blocului ANL
    26.  Expertiză  tehnică  efectuată  în  dosar  nr.  1468/176/2008,  aflat  pe  rol  la 
Judecătoria Alba Iulia 

II. Diverse.

III. Stabilirea datei şedinţei Consiliului local al municipiului Alba Iulia pentru 
luna iulie 2011.

Marius  Rotar:  "Dragi  colegi,  conform  cutumei,  vă  propun  să  începem  cu 
diversele."

I. Diverse

1. Marius Rotar: "O să încep cu raportul de deplasare asupra participării la cea 
de-a 5-a ediţie a Conferinţei Europene a Oraşelor şi Regiunilor Dunărene, Belgrad, 
Republica Serbia, 1 - 4 iunie 2011, întocmit de domnul Primar. Îl aveţi cu toţii. Cine 
este pentru?"
        "Fiind supusă la vot acesta a fost votat cu  19 voturi pentru."   

2.  Marius  Rotar:  "Tot  la  Diverse  avem  raportul  de  activitate  cu 
nr. 46997/24. 06. 2011 al colegului  Baco Mihai."

Baco Mihai: "Înaintea demisiei mi-am prezentat raportul de activitate."
Marius Rotar: "Pe perioada ianuarie- decembrie 2010. Tot la diverse mai avem 

mai multe rapoarte şi scrisori către Primărie şi Consiliu local pe care le aveţi în mapa 
dumneavoastră. V-aş ruga dacă aveţi dumneavoastră ceva la diverse să luaţi cuvântul 
înainte de a prezenta aceste puncte. Vă rog domnul coleg Baco." 



 Baco Mihai: "Dragi colegi! Eu făcusem de mai mult timp vorbire de faptul că 
vreau să îmi dau demisia din Consiliul local. De fapt şi la ultima şedinţă am vrut să îmi 
dau demisia. Domnul Primar nu a fost prezent. Şi am zis că totuşi, nu este normal să 
îmi dau demisia din Consiliul local  în lipsa Primarului, motiv pentru care începând de 
la  această  oră  îmi  prezint  demisia  din  Consiliul  local.  Domnul  secretar,  vă  depun 
demisia mea şi în scris înregistrată sub nr. 47932/28. 06. 2011. După şapte ani, s-au 
împlinit şapte ani de când am fost ales consilier local, am simţit de mai multă vreme că 
poziţia mea de consilier nu mai este în măsura aspiraţiilor pe care le am. Chiar am avut 
o discuţie şi cu domnul Primar. De mai multă vreme i-am adus la cunoştinţă că vreau 
să demisionez. Sunt şi lucruri care pe mine mă deranjează, sunt şi lucruri care pe alţii 
îi deranjează, motiv pentru care am hotărât să demisionez din funcţia de consilier. Este 
una dintre cauzele care duc la încetarea mandatului de consilier. Să ştiţi că nimic din 
ceea ce se spune că aş fi avut nemulţumire  faţă de activitatea consilierilor  nu este 
real. Chiar am avut şi am un respect deosebit pentru tot Consiliul local. Dar cred că eu 
din funcţia de consilier local  nu pot să ajut prea mult cetăţenii din Alba-Iulia. Decât să 
fiu pe această funcţie fără să fac nimic, mai bine renunţ. Eu oricum doresc să asigur pe 
toţi  consilierii  din Consiliul  local  Alba-Iulia  că  şi  în  continuare vor  avea parte  de 
aceeaşi stimă şi preţuire din partea mea. Şi cu acestea, din acest moment eu mă retrag 
din  funcţia  de  consilier,  inclusiv  participarea  mea  astăzi  la  şedinţa  de  consiliu  se 
încheie  cu  aceste  cuvinte  pe  care  vi  le  spun.  În  cei  şapte  ani  am avut,  zic  eu,  o 
colaborare  bună  cu  executivul  Primăriei.  Poate  cea  mai  bună  colaborare  a  fost  în 
perioada când am fost în comisia pentru administrarea domeniului public şi  privat. 
Vreau să îi mulţumesc doamnei Aurica Groza pentru modul în care am conlucrat  în 
acea perioadă. Ce vreau să le mai spun colegilor mei! Chit că nu am participat la 
ultimul vot în care, oricum eram printre primii care ridicam mâna şi nu am fost de 
acord  cu  aprobarea  construirii  acelei  case  parohiale.  A doua  zi  am fost  sunat  de 
părintele Buda. Şi pe lângă faptul că mi-a atras atenţia că el m-a ajutat să ajung pe 
scaunul de consilier local, nu ştiu în ce modalitate m-a ajutat, dar mi-a spus că raportat 
la faptul că noi, Consiliul local, am fost împotriva    aprobării construirii acelei case 
parohiale, a spus că vom fi blestemaţi  de către părintele Buda. Gândiţi-vă unde s-a 
ajuns în ţara aceasta! Şi atunci în condiţiile acestea, cum să mai stai?"

Mircea Hava: "Tu esţi ateu?"
Baco Mihai: "Nu sunt ateu. Dar nu sunt cu hoţii! Oamenii în sutană trebuie să 

slujească  comunitatea. Să nu mai facem noi ...  Îmi spunea domnule,  dar e pentru 
biserică! Nu puteţi să faceţi un rabat? Nu. Niciodată! Biserica trebuie să fie prima care 
să respecte legea. Dacă pentru un simplu cetăţean luăm măsuri şi nu îi permitem să 
facă ceva, de ce trebuie să facem pentru pentru biserică? Că e terenul meu! Ce teren 
domnule? Că noi ţi l-am dat! Primăria! Că printr-o lege aberantă, acele terenuri date în 
folosinţă au trecut în proprietatea bisericii. E altă prostie. Asta oricum, probabil voi 
face o conferinţă de presă că nu vreau să mai reţin atenţia Consiliului local  cu aceste 
probleme care pe mine într-adevăr mă deranjează. Vă mulţumesc pentru faptul că în 
şapte ani cu cei mai mulţi de aici am colaborat  împreună şi vă doresc să aveţi parte 
numai de bucurii şi fericire  şi tot ce vă doriţi."

Părăseşte sala de şedinţă domnul Baco Mihai.  



Marcel Jeler: "Aş dori să informez Consiliul local că în şedinţa viitoare vom 
intra pe primul punct al ordinii de zi  cu proiectul de aprobare a demisiei domnului 
consilier, inclusiv cu promovarea de pe lista de supleanţi al partidului din care face 
parte a următorului de pe listă."

Marius Rotar: "Să trecem mai departe la diverse. L-aş ruga pe domnul Inurean. 
Vă rog să prezentaţi."

3. Inurean Ioan: "Am două note de informare care v-au fost prezentate. Este 
vorba de un răspuns la o cerere cu nr. 38418/20. 05. 2011 a societăţii Iprodcoop prin 
care solicită restituirea unei sume. Deci este vorba de o cerere pentru restituirea unei 
sume. Suma nu este extraordinar de mare. Aproximativ 40 şi ceva de milioane în bani 
vechi, la care executivul a prezentat un punct de vedere. Dumnealor susţin un alt punct 
de vedere. Poate ar fi bine o mediere mai lărgită, într-un cadru juridic mai larg pentru a 
lămuri acest aspect pe cale amiabilă. Dumnealor au venit cu reprezentantul aici  şi ar 
vrea să spună două cuvinte dacă îi permiteţi."

Marius Rotar: "Spuneţi pe scurt."
Domnul  de  la  SC Iprodcoop:  "Este  vorba  de  aplicarea  Legii  nr.  10.  Imobil 

restituit  ca  urmare  a  unei  revendicări.  Contractul  de  închiriere  între  deţinătorii  SC 
Iprodcoop  şi  Primărie  încetează la  un momentt  dat.  Legea spune că de atunci  se 
negociază cu cel căruia i-a fost atribuit imobilul. Noi am făcut proceduri la vremea 
respectivă şi cu rămânerea definitivă a unei hotărâri judecătoreşti a Înaltei Curţi de 
Casaţie şi Justiţie. În materialul prezentat acolo nu s-a ţinut cont de nişte aspecte. Noi 
rugăm să se revină asupra examinării juridice a cererii noastre. E o sumă nedatorată 
Consiliului  local   sau  Primăriei  pentru  utilizarea  după  expirarea  contractului  de 
închiriere."

Marius Rotar: "Dacă sunt alte discuţii? Dacă nu sunt, rămâne să se discute."
Inurean Ioan: "E o problemă juridică. Eu propun să ne întâlnim la departamentul 

juridic şi să o negociem între părţi. Este opinia unui grup de jurişti."
Marius  Rotar:  "Sigur.  Mergem  mai  departe.  Supun  la  vot  cine  este  pentru 

propunerea de a discuta cu grupul de jurişti a Primăriei."
"Fiind supusă la vot propunerea a fost votată cu 17 voturi pentru şi o abţinere 

Coşeriu Sorin Nicolae."

4. Inurean Ioan:"Mai era o cerere cu nr. 39061/24. 05. 2011 a numitului Noja 
Gheorghe prin care cerea explicaţii la o hotărâre anterioară. Am primit să facem o 
informare Consiliului local şi dumneavoastră. O aveţi, inclusiv o notă de informare şi 
o precizare. Am prezentat istoric cum s-au întâmplat evenimentele. Dacă doriţi să luaţi 
alte atitudini pe baza materialului prezentat vă stau la dispoziţie."

Marius  Rotar:  "Dacă  doriţi  să  vă  înscrieţi  la  cuvânt  pe  marginea  acestui 
material? Dacă nu supun spre aprobare materialul. În ce sens? În sensul în care noi ne 
menţinem punctul de vedere iniţial."

Marcel Jeler: "Se solicită concesionare."
Marius Rotar: "Se solicită concesionare însă...  Domnul viceprimar ne explică 

puţin mai în amănunt."
Inurean Ioan: "Ne menţinem punctul de vedere. Aţi spus corect."
Paul Voicu: "Le-aţi avut în mape şi nota de informare şi precizările care sunt 



făcute împreună cu urbanismul şi cu domeniul public. Sunt precizările de la urbanism 
şi domeniu public. Eu nu am putut să impun un punct al lor de vedere, că sunt de acord 
sau  nu  sunt  de  acord  cu  ei.  Le-aţi  avut  în  materiale  să  le  citiţi.  Cunoaşteţi  şi 
dumneavoastră legea. Ştiţi că o concesionare se face în urma unui PUD aprobat. PUD-
ul  l-aţi  aprobat.  Nu  este  primul  caz  când  noi,  Consiliul  local,  aprobăm asemenea 
extinderi. Ştiţi cum se aprobă."

Marcel  Jeler:  "Vreau  să  vă  spun.  Poate  nu  aţi  apucat  să  citiţi  aprobările. 
Conform precizării emise de compartimentul de resort, domnul Inurean ar fi trebuit să 
spună asta mai clar, să spună că nu îndeplineşte condiţiile prevăzute pentru ca să ceară 
concesionarea  acestei  suprafeţe.  În  concluzie  se  propune neaprobarea  solicitării  de 
concesionare  a  suprafeţei  de  170  mp.  Să  votaţi  ca  atare.  Dacă  sunteţi  contra  sau 
pentru."

Hondola Liviu: "Eu am întrebat şi la şedinţa anterioară. După adresa pe care o 
face respectivul Noja Gheorghe nu există litigiu acolo? Pentru că el aşa spune aici: în 
situaţia în care apreciaţi că cererea nu poate fi soluţionată favorabil urmează să mă 
adresez instanţei. Deci nu este o problemă?"

Inurean  Ioan:  "Este  o  plângere  prealabilă  la  care  se  va  răspunde  de  către 
executiv. În nota respectivă am prezentat starea de fapt a situaţiei la data actuală."

Marius Rotar: "Dar nu e plângere. E o informare, adresă."
Inurean Ioan: "E doar o informare către dumneavoastră."
Hondola Liviu: "Şi la această adresă a respectivului s-a dat răspuns că văd că 

sunt 30 de zile azi?"
Georgeta Rânghet: "Da. S-a dat răspuns."
Marius Rotar: "Eu vă propun să supunem la vot că nu putem să fim de acord cu 

concesionarea."
Inurean Ioan: "Un alt răspuns la cererea în cauză se va emite de domnul secretar 

pe baza a ceea ce am expus în situaţia prezentată, după şedinţa dumneavoastră de azi, 
dacă sunteţi de acord cu validarea notei de informare sau cum să îi spun."

Marcel  Jeler:  "Ce  răspuns?  Răspunde  Consiliul  local!  Bineînţeles  ce  s-a 
hotărât!"

Marius Rotar: "Este vorba de concesionare. Şi dacă noi nu suntem de acord."
Paul Voicu: "Încă o dată, dacă mai e nevoie să precizăm. O concesionare se face 

în  urma unei  documentaţii  de urbanism aprobată  care  înseamnă acolo o parcelare. 
Această  societate  nu  are  nici  documentaţie  de  urbanism  aprobată,  nici  parcelare 
aprobată. A depus într-adevăr cum scrie în nota dumneavoastră că a avut un PUD în 
2005 sau cât a fost, pe care nu l-aţi aprobat. Nu s-a aprobat."

Hondola Liviu: "Dacă vine cu solicitare. Ca să nu complicăm situaţia, de ce nu 
ieşim cu licitaţie publică dacă există concurenţă acolo?"

Mircea Hava: "Pentru ce?"
Hondola Liviu: "Pentru licitaţie publică."
Mircea Hava: "Dar pentru ce? Pentru ce domnule?"
Hondola Liviu: "Pentru suprafaţa pe care o solicită."
Mircea Hava: "Bine. Şi ce face pe această suprafaţă? Piscină, teren de fotbal, 

parcare,  crâşmă,  avioane?  Mihai  a  plecat.  Chiar  trăim degeaba în  Consiliul  local? 
Dânsul nu a cerut niciodată nimic."

Hondola Liviu: "El face o adresă către Consiliul local. Noi trebuie să îi dăm un 
răspuns! Da?"

Marius Rotar: "El trebuie să îşi facă un PUD."



Hondola Liviu: "Dar de ce nu i se spune?"
Mircea Hava: "Noi i-am dat răspuns exact aşa. Să facă PUD, să facă cutare, să 

facă cerere. Dar pentru chestia asta trebuie să anulaţi altul."
Cimpoeş Cornel Pavel: "Dumneavoastră aţi aprobat un plan urbanistic în această 

zonă.  Marea problemă este  de acum încolo,  este  dacă noi  am fost  de acord  cu o 
anumită construcţie pe zona respectivă. Am avut un plan urbanistic. Mai departe este 
calea instanţei să soluţioneze celelalte probleme între cei doi."

Hondola Liviu: "În şedinţa de acum 3 luni nu s-a aprobat. S-a reluat fără nici o 
modificare în următoarea şedinţă."

Cimpoeş Cornel Pavel: "S-a aprobat în şedinţa trecută acel plan urbanistic."
Paul  Voicu:  "S-a  aprobat  cu  voturi  suficiente  iar  parcelarea  s-a  votat  în 

unanimitate. Toată lumea a fost de acord. Am urmărit atent. PUD-ul s-a aprobat. Puteţi 
să vă uitaţi pe toate documentele. Urmăriţi procesele verbale!"

Marius Rotar: "Supun spre aprobare propunerea de a ne menţine vechea hotărâre 
şi de a nu fi de acord cu această concesiune făcută în forma aceasta. Cine este pentru a 
menţine vechea hotărâre şi de a nu aproba această solicitare."

"Fiind supusă la vot propunerea a fost  votată cu 12 voturi pentru, 6 abţineri 
Dărămuş Marcela Eugenia, Lupea Iulian Nelu, Pleşa Gabriel, Hondola Liviu, Coşeriu 
Sorin Nicolae, Puican Ioan."

Marcel Jeler: "Fiind 20 în sală rezultă conform numărătoarei cu sunt 14 voturi 
pentru."

Maier Eugen: "Suntem 19 prezenţi."
Hondola Liviu: "Iar încercaţi să ...."
Marius Rotar: "Nu încercăm nimic, domnul Hondola."
Hondola Liviu: "Iar vine domnul Prefect şi ne trimite adresă."
Cimpoeş Cornel Pavel: "Suntem 18 în sală."
Marcel  Jeler:  "În  condiţiile  acestea,  şi  văzând  optica  Prefecturii  cu  care  eu, 

personal, dar vom ajunge şi la subiectul acela, nu prea sunt de acord, fiind vorba de 
patrimoniu, zice că nu trece."

Marius Rotar: "Aici nu este vorba de un PUD, este vorba de un răspuns  la o 
solicitare. Deci stimaţi colegi, dacă consideraţi altceva vă rog să vă spuneţi punctul de 
vedere."

Vasile Cornea: "Domnul preşedinte. Înainte de a trece la următorul punct vreau 
să fac o precizare pentru colegii liberali. La 1 iunie când aţi avut evenimentul de la 
fântâna  arteziană  şi  m-aţi  văzut  pe  terasa  aia  împreună  cu  Sârbu  Costică,  colegii 
dumneavoastră, ştiţi care sunt, aţi spus că am fost trimis spion din partea domnuluu 
Primar. Eu niciodată nu v-am minţit. Vă dau cuvântul de onoare. Întâmplător am fost 
acolo."

Pleşa  Gabriel:  "Dacă  îmi  permiteţi.  Iar  începem  cu  a  zis  cineva,  că  a  zis 
altcineva."

Marius Rotar: "Haideţi să lăsăm baltă discuţiile acestea. Să trecem mai departe."

5. Marius Rotar: "Avem un raport de deplasare cu nr. 44941/16. 06. 2011  a 
domnului Bogăţan Ioan, a doamnei Crina Iacob şi a doamnei Andreea Groza privind 
deplasarea delegaţiei în Spania la Barcelona. L-aţi văzut cu toţii. Cine este pentru?"

"Fiind supusă la vot propunerea a fost votată cu 18 voturi pentru."



6. Marius Rotar:  "Mai avem de asemenea o solicitare către Consiliul local. 
Domnul secretar vă rog să o prezentaţi!"

Marcel Jeler: "Da. Avem adresa  cu nr. 41860/06. 06. 2011. Ca să fiu scurt. În 
şedinţa, nici nu ştiu care, Prefectura ne face notă prealabilă cum că două hotărâri nu au 
fost aprobate cu cvorumul cuvenit. La asta mă refeream când am zis eu înainte că nu 
sunt personal de acord cu optica dânşilor. Dar pentru că nu vreau nici să, nu ştiu cum 
să  spun,  interpun  Consiliul  local  într-un  eventual  proces  asupra  acestui  lucru,  din 
moment ce ei ne solicită ca să revocăm cele două hotărâri. Le veţi vedea la momentul 
respectiv. Cu 14 voturi corespunzătoare aprobării patrimoniului, hotărâri care vizează 
patrimoniu, o să le aveţi mai târziu pe ordinea de zi spre votare şi o să hotărâţi în 
consecinţă.  În cazul  în  care  nu le  veţi  vota  aşa,  ei  văd că,  consideră că vor  iniţia 
procedura de contencios administrativ."

7. Marius Rotar: "Următoarea adresă cu nr. 42044/03. 06. 2011  către Primăria 
municipiului, Comisia Locală de Fond Funciar."

Mircea Hava: "Domnul preşedinte! Vă rog frumos! Disociaţi! Domnul secretar, 
spuneţi ce are Comisia Locală de Fond Funciar cu Consiliul local?"

Marcel Jeler: "E adresată Consiliului local!"
Mircea Hava: "Pentru Dumnezeu cel sfânt! Vreţi să vă spun că tot ce aţi votat 

până  acum  v-aţi  vânzolit  degeaba!  Consiliul  local  aprobă  hotărâri  scrise!  Nu-mi 
spuneţi mie! Comisia de fond funciar!"

Marcel Jeler: "Ceea ce domnul preşedinte citeşte este o hârtie care trebuie a fi 
prelucrată şi Prefectura ne cere ca atare. Drept pentru care o aveţi."

Mircea Hava: "Nu ştiu de ce o aduceţi în Consiliu local!"
Marcel  Jeler:  "Nu noi  am hotărât  asta,  domnul  Primar!  Ce  să  facem acum! 

Trebuie prelucrată în şedinţa de Consiliu local."
Marius Rotar: "Puteţi să o studiaţi."
Marcel Jeler: "Exact."
Marius Rotar: "Trecem mai departe. Intrăm în ordinea de zi."

8.  Marcel  Jeler: "Trecem  mai  departe  la  Nik  Bau.  Nota  de  informare  s-a 
prezentat? Nu. Aşa-i? Dau cuvântul doamnei Groza."

Aurica Groza: „SC Nik Bau prin cererea nr.  37388/17. 05. 2011 îşi  exprimă 
disponibilitatea de a opera un schimb de teren.  Dânşii deţin un teren în parcarea vis a  
vis de Prefectură, lângă Reifessen unde s-a aprobat un PUZ ce a fost atacat în instanţă. 
Deci la această dată este suspendat. Ei au solicitat să ne dea terenul de acolo iar noi să 
le dăm un imobil de pe Tudor Vladimirescu, nr. 12 unde avem chiriaşi.   Având în 
vedere că avem chiriaşi acolo şi ca atare la ora actuală noi nu avem cum să eliberăm 
iar la Prefectură PUZ-ul este suspendat, vă rog să hotărâţi. Eu am zis nu.”

Marius Rotar: „Este o notă informativă. Aţi luat la cunoştinţă de această notă de 
informare. Nu mai votăm ce nu este proiect pentru că pierdem timpul aiurea.”

Popa Pavel: „Aşa trebuie să procedăm cu toate cererile care vin către Consiliul 
local.”

Marcel  Jeler:  „Nu vreau să  iau locul  domnului  preşedinte.  Departe  de mine 
gândul. Dar mai sunt. Nu ştiu! S-a produs o încurcătură la copiere. Mai există o notă, o 
informare  cu  privire  la  cererile  formulate  de  Ioszef  Emanuil  şi  petenta  Iprodcoop 



SRL.”
Marius Rotar: „Acestea s-au discutat prima dată.”

9. Marius Rotar: „Mai avem o problemă la diverse. O cerere de la subsemnaţii 
Wagner Wilhelm şi Wagner Ecaterina cu nr. 44296/15. 06. 2011. Domnul Inurean vă 
rog să prezentaţi.”

Inurean Ioan: „Mai este o informare. Wagner. Acesta ocupă 55 de metrii de teren 
mai mult. Pe cei 55 de metrii a avut o construcţie. O centrală şi o magazie. O vecină de 
la bloc când l-a dat în judecată a obţinut sentinţă definitivă de demolare a centralei şi a 
coteţului. Solicită  cumpărarea  terenului  de  la  noi.  Propunerea  noastră  este  să  şi-l 
demoleze conform sentinţei după care să vină să îi vindem terenul.  Şi el să îşi facă ce 
îi ajută Dumnezeu mai departe.”

Mircea Hava: „Corect. Nici nu poţi să ai altă propunere.”
Inurean Ioan: „Eu am făcut o notă. Eu am primit să vă fac o informare.”

10. Marcel Jeler: „Aş vrea să vă aduc la cunoştinţă un lucru. Domnul Călin 
Ciobanu şi Şuluţiu fac o nouă solicitare cu nr. 46321/22. 06. 2011 prin care ne cer să le 
comunicăm nişte răspunsuri la nişte adrese, care bineînţeles că le-au fost comunicate. 
Avem dovada înmânării acestora celor care au venit să le ridice. Vă aduc la cunoştinţă 
că răspunsul pe care i-l vom da, va fi în consecinţă, cum că au primit răspunsul, eu 
ştiu, la cererile pentru care dânşii spun că nu au primit nici un răspuns. Şi putem face 
dovada oricând la treaba aceasta.”

Marius Rotar: „Are cuvântul domnul Primar.”
Mircea Hava: „Singura chestiune este raportul de deplasare. Ca de obicei, nu că 

este raportul meu de deplasare,  pentru că nu numai eu alesul deci şi ceilalţi care sunt 
aleşi  trebuie să îşi facă raport de deplasare. Se fac de către Primar! Ca să ştiţi de aici  
încolo! Că nu are nici un sens! Că se fac de către Primar! Şi cei aleşi trebuie să facă 
raport de deplasare. Să vadă că nu s-au mâncat degeaba banii poporului. Şi aici scrie. 
Sunt  ales  primvicepreşedinte  la  acest  organism.  Eu ce  să  spun dacă  asta  este  mai 
importantă  sau  mai  puţin  importantă  decât  o  demisie,  poate  să  judece  lumea.  Vă 
amintesc că acum patru ani, aşa am început şi cu fondurile europene. Umblând. Şi iată 
că azi suntem într-o zonă în care, nu trebuie să ne laude cineva. Dar chiar ai o mare 
bucurie  când vezi  un ambasador,  nu spunem din care  ţară,  când într-o discuţie  pe 
Money Chanel, auzi discutându-se de absorbţia slabă din România spunea: duceţi-vă 
la Alba-Iulia, vorbiţi cu oamenii de acolo şi o să vă înveţe ei cum se absorb fondurile 
europene! Nu pot să fiu indiferent când spune un ambasador dintr-o ţară europeană 
care nici măcar nu e membru al PDL. Deci e un lucru interesant. Aici am fost ales 
primvicepreşedinte. La acest organism european. Puteţi să citiţi lista primarilor care au 
fost acolo şi din ce oraşe! Este drept. Nu este deloc interesant pentru noi lucrul acesta! 
Pentru noi este mai important cu totul altceva! Şi, să ştiţi că nu atrag atenţia la nimeni!  
Şi nu cert pe nimeni! Era o chestie de mândrie pentru Alba-Iulia. Nu pentru mine! Că 
eu reprezint oraşul! Mâine dacă va fi altul, va rămâne tot în funcţia aceasta. Dacă va 
putea să şi-o ducă. Tot în funcţia de primvicepreşedinte. Pot să vă spun că pe acest  
proiect sunt în jur de 600 milioane de euro. Pot să vă spun că, sigur ne vom lipi de 
câţiva  de acolo.  O să  vedem cum vor  evolua lucrurile.  La Tulcea  o să  fie  încă o 
întâlnire a tot ceea ce înseamnă Comitetul Ţărilor Dunărene. Nu trebuie să vă gândiţi 



că Dunărea trebuie să treacă în loc de Mureş. Dacă are vreo importanţă lucrul acesta, 
aducem să  treacă  Dunărea  pe  aici  ca  să  treacă  pe  unde  trece  Mureşul  şi  mutăm 
Mureşul în locul Dunării. Este vorba de ţări dunărene, oraşe şi regiuni dunărene. Noi 
suntem  în cadrul  ţărilor dunărene şi  vă garantez că vom atrage sume substanţiale 
pentru judeţ şi pentru zona noastră. Pentru că, sigur, în grupul de lucru, în corpul de 
lucru care  se  va stabili  săptămâna viitoare la Tulcea,  preşedenţia  este  a României. 
Alba-Iulia va face parte. Dacă suntem acolo unde, cum să vă spun, se ţine de cuţit când 
se taie cozonacul, fiţi siguri că vom şti să ne tăiem bucata care trebuie. Şi când spun 
vom şti, asta înseamnă proiecte. Eu am vrut să fac această adăugire pentru că, încă o 
dată, am şi dovedit ceea ce ştiam şi ceea ce am văzut cu toţii. Este mult mai interesant 
când se întâmplă ceva, dacă cineva cade de pe trotuar  decât dacă ceva se întâmplă şi 
aduce plus valoare. Când sunt lucruri interesante, totul trece liber. Şi nu am înţeles şi 
nu o să înţeleg niciodată de ce. Asta este lumea. Vedeţi ce este interesant. Vă garantez 
că dacă vom face o şedinţă în care să aprobăm un miliard de euro pentru nu ştiu ce 
obiective şi unu îl pălmuieşte pe celălalt, vă garantez că va ieşi peste tot că unu a luat o 
pereche  de  palme   şi  celălalt  i-a  dat  o  pereche  de  palme.  Şi  cealaltă  parte  care 
înseamnă substanţă şi bunăstare se duce.”

Pleşa Gabriel: „Eu aş mai avea o intervenţie pe care de altfel am mai avut-o. 
Sigur, că ni se pun nişte materiale în ziua şedinţei. Că sunt note de informare sau nişte 
adrese către Primărie, este ok. Asta este rugămintea mea. Şi am discutat şi cu colegii 
mei. Nu aş mai vrea să se pună proiecte în ziua şedinţei. Mai ales cu sume de bani fără 
să treacă prin comisie şi fără să ni se pună la dispoziţie cu 48 de ore înainte. Pentru că 
altfel noi nu vom mai vota ordinea de zi. Vă mulţumesc!”

Marius Rotar: "Dacă nu mai aveţi şi alte discuţii la diverse, vă propun să intrăm 
în ordinea de zi."

1. Aprobă rectificarea bugetului general de venituri şi cheltuieli al municipiului 
Alba Iulia pe anul 2011  

Se dă cuvântul doamnei Teofila Ţîr care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 
raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Sandu Cornel Stelian care prezintă raportul de 
avizare din partea Comisiei Consiliului local  de studii, prognoze economico-sociale, 
buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.

Sandu Cornel Stelian: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Marius  Rotar:  "Dacă   sunt  discuţii?  Dacă  nu sunt,  supun  la  vot.  Cine  este 
pentru?"

"Fiind  supus  la  vot  proiectul  a  fost  votat  cu  12  voturi  pentru  şi  2  abţineri 
Dărămuş Marcela  Eugenia,  Lupea Iulian Nelu şi  4 voturi  împotrivă Pleşa Gabriel, 
Puican Ioan, Coşeriu Sorin Nicolae, Hondola Liviu."

S-a adoptat Hotărârea nr. 175/2011

2. Aprobă neacordarea de facilităţi fiscale unei persoane fizice.
Se dă cuvântul  domnului Remus Corcheş  care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate. 
Se dă cuvântul d-lui consilier Sandu Cornel Stelian care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei Consiliului local  de studii, prognoze economico-sociale, 



buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.
Sandu Cornel Stelian: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."
Marius  Rotar:  "Dacă  sunt  discuţii?  Dacă  nu  sunt,  supun  la  vot.  Cine  este 

pentru?"
"Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 18 voturi."

S-a adoptat Hotărârea nr. 176/2011

 3. Aprobă însuşirea contractului  de finanţare nr. 102832/22. 11. 2010 încheiat 
între  Ministerului  Mediului  şi  pădurilor  şi  SC  Apa  CTTA Alba  pentru  obiectivul 
„Extinderea şi reabilitarea infrastructurii de apă şi apă uzată din judeţul Alba”.

Se dă cuvântul  doamnei  Silvia  Moldovan care prezintă proiectul  de hotărâre 
precum şi raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Sandu Cornel Stelian care prezintă raportul de 
avizare din partea Comisiei Consiliului local  de studii, prognoze economico-sociale, 
buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.

Sandu Cornel Stelian: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Se dă cuvântul d-lui consilier Maier Eugen care prezintă raportul de avizare din 
partea  Comisiei  Consiliului  local  pentru  administraţie  publică  locală,  juridică  şi 
disciplină,  relaţii  cu  publicul,  probleme  ale  minorităţilor,  apărarea  ordinii  publice, 
respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti.

 Maier Eugen: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”

Marius Rotar: "Dacă sunt discuţii la acest proiect? Dacă nu   sunt, supun la vot. 
Cine este pentru aprobarea acestui proiect."

"Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru."

S-a adoptat Hotărârea nr. 177/2011

          4. Aprobă alocarea sumei de 316,01 mii lei din bugetul local pentru cofinanţarea 
obiectivului „Modernizarea şi reabilitarea sistemelor cu apă, canalizare şi tratare apă 
uzată în aglomerarea Alba Iulia”.
        Se dă cuvântul doamnei Silvia  Moldovan  care prezintă proiectul de hotărâre 
precum şi raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Sandu Cornel Stelian care prezintă raportul de 
avizare din partea Comisiei Consiliului local  de studii, prognoze economico-sociale, 
buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.

 Sandu Cornel Stelian: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 
nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

 Marius Rotar: "Dacă sunt discuţii? Dacă nu sunt,  supun la vot cu cine este 
pentru?"

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru ."

S-a adoptat Hotărârea nr. 178/2011



         5. Aprobă alocarea unor  sume de bani din bugetul  local  pentru activităţi 
culturale.

  Se  dă  cuvântul  doamnei  Luminiţa  Fara  care  prezintă  proiectul  de  hotărâre 
precum şi raportul de specialitate. 
           Se dă cuvântul d-lui consilier Vasile Cornea care prezintă raportul de avizare 
din  partea  comisiei  de  specialitate  a  Consiliului  local  pentru  activităţi  ştiinţifice, 
învăţământ,  cultură,  sănătate,  protecţia  socială,  culte,  sport,  agrement,  turism  şi 
protecţia copilului.
           Vasile Cornea: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia”.
          Luminiţa Fara: "La Art. 2      Aprobă alocarea sumei de 900 lei din bugetul local 
pe anul  2011 – capitol  cultură  – pentru Centrul  Militar  Judeţean Alba,  în  vederea 
organizării acţiunii ”Fiii Militari ai Satului” aş vrea să fac o rectificare. Vă propun 
Aprobă cheltuirea sumei de 900 lei din bugetul local pe anul 2011 – capitol cultură – 
pentru Centrul Militar Judeţean Alba, în vederea organizării acţiunii ”Fiii Militari ai 
Satului”.

 Marius Rotar: "Dacă sunt discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot. Cine este pentru 
cu amendamentul propus?"

"Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru ."

S-a adoptat Hotărârea nr. 179/2011

           6. Aprobă repartizarea unei locuinţe din fondul locativ de stat.
 Se dă cuvântul doamnei Luminiţa Fara care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate.
Se dă cuvântul d-lui consilier Vasile Cornea care prezintă raportul de avizare din 

partea  Comisiei  Consiliului  local  pentru  activităţi  ştiinţifice,  învăţământ,  cultură, 
sănătate, protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului.

Vasile Cornea: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”

Marius Rotar: "Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot. Cine este pentru." 
"Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru."

S-a adoptat Hotărârea nr. 180/2011

7. Aprobă modificarea Hotărârii Consiliului local nr. 144/2011.
         Se dă cuvântul domnului Mihai Coşer care prezintă proiectul de hotărâre precum 
şi raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Vasile Cornea care prezintă raportul de avizare din 
partea  Comisiei  Consiliului  local  pentru  activităţi  ştiinţifice,  învăţământ,  cultură, 
sănătate, protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului.

Vasile Cornea: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”

 Marius Rotar: "Dacă sunt discuţii? Nu sunt, aşadar trecem la vot. Cine este 



pentru aprobarea proiectului?" 
"Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru."

S-a adoptat Hotărârea nr. 181/2011

      8.Aprobă  modificarea  şi  completarea  Regulamentului  de  Organizare  si 
Functionare  a  Serviciului  Poliţia  Locală  a  municipiului  Alba  Iulia,  aprobat  prin 
Hotărârea Consiliului local nr. 17/2011.

Se dă cuvântul domnului Vodă Ioan  care prezintă proiectul de hotărâre precum 
şi raportul de specialitate.
           Se dă cuvântul d-lui consilier Maier Eugen care prezintă raportul de avizare din 
partea  Comisiei  Consiliului  local  pentru  administraţie  publică  locală,  juridică  şi 
disciplină,  relaţii  cu  publicul,  probleme  ale  minorităţilor,  apărarea  ordinii  publice, 
respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti.
            Maier Eugen: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”

Marius Rotar: „Domnul director de la Poliţia Locală este aici şi l-aş ruga să ne 
spună câteva cuvinte.”

Vodă Ioan: „Bună ziua. Văzând adresa de la Instituţia Prefectului prin care ne-a 
cerut modalitatea de acordare a asistenţei juridice a poliţiştilor locali,  noi când am 
făcut proiectul privind regulamentul de organizare şi funcţionare nu am detaliat art. 66 
care scria modalitatea de acordare a asistenţei juridcice. Am scris exact anexa, articolul 
din regulamentul cadru. Şi atunci am venit în faţa dumneavoastră cu modalitatea de 
acordare a asistenţei juridice.”

Părăseşte sala de şedinţă domnul consilier Pleşa Gabriel.

Marius Rotar: “Discuţii? Dacă nu sunt, atunci supun la vot.”
"Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 17 voturi pentru."

S-a adoptat Hotărârea nr. 182/2011

           9. Aprobă Planul de Ordine şi Siguranţă Publică al municipiului Alba Iulia pe 
anul 2011.

Se dă cuvântul domnului Vodă Ioan  care prezintă proiectul de hotărâre precum 
şi raportul de specialitate.
           Se dă cuvântul d-lui consilier Maier Eugen care prezintă raportul de avizare din 
partea  Comisiei  Consiliului  local  pentru  administraţie  publică  locală,  juridică  şi 
disciplină,  relaţii  cu  publicul,  probleme  ale  minorităţilor,  apărarea  ordinii  publice, 
respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti.
            Maier Eugen: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”

Marius Rotar: “Discuţii? Dacă nu sunt, atunci supun la vot.”
"Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 17 voturi pentru."

S-a adoptat Hotărârea nr. 183/2011



         10.  Aprobă Strategia Locală pentru Prevenirea şi Combaterea Abandonului 
Şcolar din cadrul proiectului „EU NU abandonez şcoala!”

Se dă cuvântul doamnei Crina Iacob care prezintă proiectul de hotărâre precum 
şi raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Sandu Cornel Stelian care prezintă raportul de 
avizare din partea Comisiei Consiliului local  de studii, prognoze economico-sociale, 
buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.

Sandu Cornel Stelian: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Marius Rotar: Discuţii? Aşadar nu sunt. Atunci supun la vot. Cine este pentru.”
"Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 17 voturi pentru."

S-a adoptat Hotărârea nr. 184/2011

Revine în sala de şedinţă domnul consilier Pleşa Gabriel.

            11. Aprobă plata cotizaţiei Consiliului local al municipiului Alba Iulia, aferente 
anului 2011, pentru Agenţia Locală a Energiei Alba.
         Se dă cuvântul doamnei Ileana Krisbai care prezintă proiectul de hotărâre 
precum şi raportul de specialitate. 
          Se dă cuvântul doamnei Crina Iacob care prezintă proiectul de hotărâre precum 
şi raportul de specialitate. 
        Se dă cuvântul d-lui consilier Sandu Cornel Stelian care prezintă raportul de 
avizare din partea Comisiei Consiliului local  de studii, prognoze economico-sociale, 
buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.
Sandu Cornel Stelian: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Coşeriu Sorin Nicolae: “Domnul preşedinte! Eu nu îmi aduc aminte dar poate s-
a întâmplat treaba aceasta. Nu ştiu, această agenţie  pe care sigur o finanţăm şi noi şi 
alte  instituţii  a  venit  cu un buget  pentru anul  în  curs  ca  să  vedem cam cum sunt 
structurate  cheltuielile şi care sunt intenţiile vis a vis de  funcţionarea şi cheltuirea 
acestor bani? Pentru că sigur, este bine pentru Consiliu local să avem şi un buget de 
venituri  şi  cheltuieli,  să  vedem  dacă  aceşti  bani  sunt  cheltuiţi  în  condiţii 
corespunzătoare.”

Marius Rotar: “O să rog pe doamna Crina să ne răspundă.”
Crina Iacob: “După cum ştiţi, orice asociaţie are o întâlnire anuală de aprobare a 

bugetului. Şi la această întâlnire au fost prezenţi şi reprezentanţi ai municipiului. O să 
solicit celor care au fost prezenţi să aducă şi să informeze Consiliul local cu privire la 
execuţia bugetului pentru anul acesta şi realizările, bineînţeles. În statutul asociaţiei 
sunt articole care prevăd cât anume se cotizează.”

Puican Ioan: “Eu propun ca până aduce documentele respective şi să clarifice 
lucrurile cum trebuie, să amânăm proiectul.”

Marius Rotar: “Dacă mai sunt discuţii? Dacă un mai sunt, atunci supun la vot 
cine este pentru aprobarea proiectului în forma prezentat.”

"Fiind supus la vot acesta a fost votat  cu 12 voturi pentru şi 6 abţineri Lupea 
Iulian Nelu, Dărămuş Marcela Eugenia, Hondola Liviu, Puican Ioan, Pleşa Gabriel, 
Coşeriu Sorin Nicolae."



Marcel Jeler: „A trecut fetelor?”

S-a adoptat Hotărârea nr. 185/2011

12.  Respinge încheierea  unui  contract  de  comodat  între  Consiliul  local  al 
municipiului Alba Iulia şi Asociaţia Intercomunitară de Dezvoltare Alba Iulia

 Se dă cuvântul doamnei Crina Iacob care prezintă proiectul de hotărâre precum 
şi raportul de specialitate.
          Se dă cuvântul d-lui consilier Maier Eugen care prezintă raportul de avizare din 
partea  Comisiei  Consiliului  local  pentru  administraţie  publică  locală,  juridică  şi 
disciplină,  relaţii  cu  publicul,  probleme  ale  minorităţilor,  apărarea  ordinii  publice, 
respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti.
            Maier Eugen: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”

Marius Rotar: “Discuţii? Dacă un sunt cine este pentru?”
“Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru.”
Hondola Liviu: “Noi am votat?”
Marius Rotar: “Deja ai votat, stimate coleg!
Hondola Liviu: “Noi nu am votat că ai fost pera rapid! Eu nu am votat! Eu vreau 
să votez! Vreţi să votaţi şi voi?”
Marius Rotar: “Vreţi să reiau votul?”
Hondola Liviu: “Da. Eu vreau să votez!”
Marius Rotar: “Reluăm votul. Cine este pentru aprobarea proiectului?”
“Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 12 voturi pentru şi 6 voturi împotrivă 

abţineri Lupea Iulian Nelu, Dărămuş Marcela Eugenia, Hondola Liviu, Puican Ioan, 
Pleşa Gabriel, Coşeriu Sorin Nicolae."

Marcel Jeler: „Câte voturi sunt? Avem 14?”
Georgeta Rânghet: „Păi câţi sunt?”
Marcel Jeler: „Tu ai venit aici să contrazici pe toată lumea ori de ce?”

Proiectul nu a trecut deoarece nu s-a întrunit numărul de voturi necesar.

Marcel Jeler: „Acest proiect este unul, că din această cauză aţi solicitat reluarea 
votului,  este  unul  din  cele  două  proiecte  asupra  cărora  ne-a  cerut  Prefectura  să 
revenim. Şi ne-a cerut imperativ un vot de două treimi. Eu personal vă spun sincer că 
nu văd  de ce ar trebui acolo, la transmiterea în folosinţa gratuită a unei maşini, să fie o 
treabă de patrimoniu atât de importantă să fie 14 voturi. Dar mă supun, v-am spus, din 
acest motiv. Pentru că aşa cred că e bine.”

Maier Eugen: „Dacă tot s-a revenit la punctul 12, să ne spună domnul coleg 
Pleşa cum a votat ieri în comisie?”

Pleşa Gabriel: „Şi ce importanţă are?”
Maier Eugen: „Întreb. Ca să vadă colegii!”
Pleşa Gabriel: „Văzând adresa Prefecturii şi văzând cum au votat colegii!”
Maier Eugen: „Dar ieri ai văzut adresa!”
Pleşa Gabriel: „Dar trebuie să vă dau un raport?”
Maier Eugen: „Nu. Am întrebat.”
Pleşa Gabriel: „Special? Să-mi spuneţi dacă trebuie.”



Maier Eugen: „Am întrebat.”
Pleşa Gabriel: „V-am spus. Am revenit asupra hotărârii.”
Mircea Hava: „Bucuraţi-vă azi! Azi bucuraţi-vă. Mai sunt două proiecte. După 

aceea excat ce a spus domnul Pleşa. Nu o să voteze! Nici nu mai avem nevoie! Dacă 
pentru un asemenea proiect care nici măcar nu e pentru mine, care e pentru comunitate 
şi uitaţi ce titlu frumos, votaţi împotrivă!”

Marius Rotar: „Citeşte titlul proiectului!”
Mircea Hava: „Păcat că nu mai este presa. Poate o să vă scot pentru săptămâna 

viitoare toate proiectele la care aţi votat împotriva oraşului, la aprobarea sumelor de 
bani. Sunt milioane de euro la care aţi votat contra! Noroc cu consilierii puturoşi cum 
i-a numit un coleg de-al dumneavoastră. E foarte bine să ştie tot poporul că aţi votat 
împotrivă la asfaltarea străzii pe care locuiţi!”

Marius Rotar: „Doamna Crina să ne spună şi nouă ceva despre proiect. Poate 
mai votăm încă odată!”

Crina iacob: „Este un proiect deja aprobat în cadrul unui program operaţional 
de dezvoltare a capacităţii administrative, pe care dumneavoastră l-aţi aprobat.”

Hondola Liviu: „Noi nu!”
Crina Iacob: „Ca şi cofinanţare când a intrat primăria municipiului Alba-Iulia. Şi 

în acest proiect se doreşte angajarea unor şomeri. Dar pentru a-i angaja trebuie să îi 
depistăm. Trebuie să îi informăm. Nu noi. AIDA.”

Mircea Hava: „Spune-i cât e ţinta de şomeri.”
Crina Iacob: „Nu ştiu cu exactitate dar în orice caz este vorba de tot judeţul 

Alba.  Noi  ne-am asumat  în  calitate  de  partener  să  îndeplinim  obiectivele  acestui 
proiect.  Şi  asta  înseamnă  că  toţi  cei  care  sunt  angajaţi,  cu  toate  că  avem  bani 
disponibili pentru transport, pentru decontarea bonurilor de motorină sau benzină, cu 
toate că avem posibilitatea întreţinerii acestui autoturism, le vom cere să se deplaseze 
pe costurile lor.”

Marius Rotar:  „Dacă credeţi  că  puteţi  reveni  cu votul  dumneavoastră asupra 
acestui proiect! Dacă nu, nu are rost să mai discutăm.”

Maier Eugen: „Eşti mulţumit, domnul Liviu?”
Hondola Liviu: „Veniţi cu un microbuz şi sunt de acord.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 186/2011

      13.  Aprobă  stabilirea  domeniilor  serviciilor  publice  şi  a  locurilor  în  care 
contravenienţii vor presta activităţi în folosul comunităţii
         Se dă cuvântul doamnei Ileana Krisbai care prezintă proiectul de hotărâre 
precum şi raportul de specialitate. 

  Marius Rotar: “Discuţii? Dacă nu sunt, atunci supun la vot.”
“Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 187/2011

           14. Aprobă completarea art. 17 din Regulamentul local de urbanism, anexă la 
PUZ „Extindere perimetru intravilan Calea Moţilor – municipiului Alba Iulia” aprobat 
prin Hotărârea Consiliului local nr. 108/2008



 Se  dă  cuvântul  doamnei  Călin  Hedviga  care  prezintă  proiectul  de  hotărâre 
precum şi raportul de specialitate.

 Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 
avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor 
publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice 
şi de arhitectură.

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 
nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”
Marius Rotar: “Discuţii? Dacă nu sunt, atunci supun la vot.”

“Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 188/2011

Crina Iacob: “Aş vrea să vă rog să fiţi de acord să vă prezint şi proiectele cu nr. 
31 şi 32.”

Marius Rotar: “Sunteţi de acord ca doamna Crina să ne prezinte proiectele cu nr. 
31 şi 32 pentru că sunt legate tot de activitatea dânsei?”

“Fiind supusă la vot propuenrea a fost votată cu 18 voturi pentru.”

         31. Proiect de hotărâre  privind înfiinţarea Unităţii de Implementare Locală a 
proiectului  “An inclusive peer-to-peer approach to involve EU CONURBations and 
wide urban areas in participating to the CovenANT of Mayors (CONURBANT)”.  
         Se dă cuvântul doamnei Crina Iacob care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 
raportul de specialitate.
        Se dă cuvântul d-lui consilier Sandu Cornel Stelian care prezintă raportul de 
avizare din partea Comisiei Consiliului local  de studii, prognoze economico-sociale, 
buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.
        Sandu Cornel Stelian: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."
          Crina Iacob: “Este vorba de o iniţiativă partenerială a municipalităţii de a intra 
în iniţiativă europeană alături de alţi parteneri pentru îndeplinirea unor obiective legate 
de  implementarea,  monitorizarea,  supervizarea  activităţilor  proiectului.  Ceea  ce  vă 
solicit eu prin acest proiect este aprobarea unităţii de implementare a acestui proiect 
cu regulament şi statul de funcţii aferent acestuia.”

Marius Roatr: “Discuţii? Dacă nu sunt, atunci supun la vot.”
“Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 189/2011

Marius Rotar: “Poate vă gândiţi mai bine şi la acel proiect.”

 32. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea Unităţii de Implementare Locală a 
proiectului „CYCLELOGISTICS Move goods by cycle (CYCLE Logistics)”.
         Se dă cuvântul doamnei Crina Iacob care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 
raportul de specialitate.
        Se dă cuvântul d-lui consilier Sandu Cornel Stelian care prezintă raportul de 



avizare din partea Comisiei Consiliului local  de studii, prognoze economico-sociale, 
buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.
        Sandu Cornel Stelian: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Marius Rotar: “Discuţii? Dacă nu sunt, atunci supun la vot.”
“Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 190/2011

Părăseşte sala de şedinţă domnul viceprimar Paul Voicu.

Mircea  Hava:  “Vă  rog  frumos  când  votaţi  proiecte  din  acestea  să  votaţi  în 
cunoştinţă de cauză. Primul proiect cu rectificarea. Era vorba de veniturile proprii pe 
care şi le fac şcolile. Şi ca să poată folosi, să văruiască, acestea trebuie trecute prin 
consiliu ca să aprobăm rectificare de buget. Dacă iarăşi, aceşti consilieri puturoşi, nu e 
adevărat, mă scuzaţi, dar trebuie să folosesc termenul acesta nu votau, onor şcolile 
stăteau şi se uitau la bani şi cu sălile nezugrăvite. Vă rog să nu mă puneţi să ies în  
presă pentru că pot să ies şi să arăt chestiile acestea. Legat de şomeri, daţi-mi voie să 
vă spun că le-aţi tăiat o şansă.”

Hondola Liviu: “Dar nu cu Nissanul.”
Mircea Hava: “Lasă că şi tu cât ai fost director te-ai plimbat. Nu ai nici tu, nici 

eu mai mari drepturi decât şomerii!”

Revine în sală domnul viceprimar Paul Voicu.

Marius Rotar: “Revenim la proiectul nr. 15.”

15. Aprobă şi avizează documentaţii de urbanism (PUD, PUZ):

Art.1 :  Avizează  Planul  Urbanistic  Zonal  “CONSTRUIRE   LOCUINŢE 
INDIVIDUALE SI REALIZARE ACCES, ALBA IULIA, STR. IZVORULUI, NR.9 
solicitant  MITROFAN  SILVIU  TEODOR”  cu  condiţia  refacerii  planşei  de 
reglementare  urbanistică  cu  zona  de  protecţie  cu  interdicţie  de  construire  faţă  de 
reţeaua de aducţiune de apă.

Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum  şi raportul de 
specialitate.

Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 
avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor 
publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice 
şi de arhitectură.

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil cu condiţii acest proiect de 
hotărâre şi nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”

Marius Rotar: “Dacă sunt discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot cine este pentru 
avizare cu condiţia impusă.”

“Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru.”



Art.2 :  Avizează  Planul  Urbanistic  Zonal  “CONSTRUIRE  LOCUINŢE 
INDIVIDUALE SI REALIZARE ACCES, ALBA IULIA, OARDA DE SUS,  STR. 
HAIDUCILOR, NR.84 solicitant DAVID ANA”.

Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă proiectul precum şi raportul de 
specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 
avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor 
publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice 
şi de arhitectură.

   Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil cu condiţii acest proiect de 
hotărâre.”

Puican Ioan: “Condiţia?”
Călin Hedviga: “Condiţia comisiei dumneavoastră nu a fost validată. Numai a 

comisiei de urbanism. De aceea nu am trecut-o în proiect.”
Cimpoeş Cornel Pavel: “Atunci e favorabil.”
Marius Rotar:  "Dacă  sunt  discuţii?  Nu sunt,  atunci  supun la  vot.  Cine este 

pentru?"
"Fiind supus la vot proiectul a fost votată cu 18 voturi pentru."

Art.3:   Avizează  Planul  Urbanistic  Zonal  “  CONSTRUIRE  LOCUINTE 
INDIVIDUALE  SI  REALIZARE  DRUM  ACCES,  ALBA  IULIA,  STRADA 
IZVORULUI solicitant HASA GABRIEL, GLIGOR EMIL, PAVEL IOAN, LAZAR 
IOAN,  VELEA AURELIAN,  GLIGOR  VALER,  FLOARES  NICOLAE,  NEMES 
TRAIAN,  DOBRA  IULIAN,  DOBRA  LUCRETIA,  DUMA  ANA,  TANTAR 
RAVECA,  SANTIMREAN  MARIA,  ROS  GHE.,  CRISAN  ELENA,  BAKCSI 
MARINELA, PODARU DOINA, DUMA OVIDIU”.
          Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul  
de specialitate.

 Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 
avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor 
publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice 
şi de arhitectură.

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 
nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”

Călin  Hedviga:  “Am o solicitare  aici.  Compartimentul  juridic  să  completeze 
beneficiarul cu Duma Ovidiu care a fost omis ca solicitant.” 

Marius Rotar: “Dacă sunt discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot cine este pentru 
acest proiect cu amendamentul propus?”
        “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru.”

 Art.4 : Avizează Planul Urbanistic Zonal “CONSTRUIRE LOCUINTE, ALBA 
IULIA, ZONA „SEIGAU” solicitant  SC„GIRODA SPED” SRL, DUNA MARIUS 
IACOB,  SC „RUBENS INVESTMENT” SRL,  DUNA MIHAI,  MAILAT TRUTA 
DANIEL, CIBU DAN MARIUS”.

Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum  şi raportul de 
specialitate.

Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 



avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor 
publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice 
şi de arhitectură.

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 
nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”

Călin Hedviga: “Aici au fost introduse condiţiile.”
Cimpoeş Cornel Pavel: “Cu condiţia reglementării lotului minim construibil de 

1000 mp şi a POT maxim admis 20%.”
Călin Hedviga: “A fost introdusă.”
Marius Rotar: “Dacă mai  sunt discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot cine este 

pentru avizare.”
“Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru.”

Art.5 :  Aprobă  Planul  Urbanistic  de  Detaliu  “CONSTRUIRE  MAGAZIN 
PREZENTARE SI DESFACERE, STR. AL. I. CUZA, NR.4A solicitant SC UNISEM 
BUCURESTI SA prin OROIAN GHEORGHE”, varianta 2.

Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum  şi raportul de 
specialitate.

Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 
avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor 
publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice 
şi de arhitectură.

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 
nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”

Cimpoeş  Cornel  Pavel:  “Am  fost  azi  dimineaţă  acolo  cu  doamna  Hedviga 
pentru că erau două variante.”

Marius Rotar: “Vă rog opoziţia, cât de mult aleargă domnul Cimpoeş!”
Pleşa Gabriel: “Dar de ce opoziţia? De ce nu puterea?”
Cimpoeş Cornel Pavel: “Am optat pentru varianta cu retragerea.”
Călin Hedviga: “Avem aici o problemă. Avem aici o bogăţie de reţele aeriene 

electrice în incintă.”
Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a aprobat varianta 2.”
Marius Rotar: “Dacă sunt mai discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot cine este 

pentru aprobare cu varianta 2.”
“Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru.”

Art.6 : Aprobă  Planul  Urbanistic  de  Detaliu  “ELIMINARE  ALEE  4M  SI 
RECTIFICARE  PREVEDERI  PUZ  ALBA IULIA MICESTI  HCL  108/2008  CF 
SENTINTA  JUDECATOREASCA,  STR.  ALESSANDRIA  solicitant  CETEAN 
NICOLAE”.

Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 
de specialitate.
          Se dă cuvântul d-lui consilier care Cimpoeş Cornel Pavel prezintă raportul de 
avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor 
publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice 
şi de arhitectură.
           Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 
nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”



Marius Rotar: "Discuţii? Dacă nu sunt, atunci vă supun la vot. Cine este pentru 
aprobare?"

“Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru.”

 Art.7: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu “ CONSTRUIRE CORP ADMIN-
ISTRATIV, HALA DEPOZITARE MATERIALE RECICLABILE, PANOU OBTUR-
ANT SI AMENAJARE INCINTA, ALBA IULIA, SOSEAUA DE CENTURA, NR.2 
solicitant SC ALOREF SRL”.
           Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 
de specialitate.

 Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 
avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor 
publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice 
şi de arhitectură.

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil  cu condiţii acest proiect de 
hotărâre.”

Marius Rotar: “Care condiţii?”
Cimpoeş Cornel Pavel: “Modificarea amplasamentului.”
Călin Hedviga: “Condiţia a fost introdusă. Amplasamentul este înafara zonei de 

protecţie a bretelei la drumul expres. Dacă doriţi să vă arăt ce se propune şi cum arată. 
Aşa arată iar propunerea constă în realizarea acestei hale deoarece cea pe care o vedeţi 
aici este cu caracter provizoriu şi la anul expiră valabilitatea.”

Hondola Liviu: “Deşeurile?”
Călin Hedviga: “Deşeurile vor fi amplasate pe aceste ronduri.”
Marius Rotar: “Se mai văd de pe pasarelă?”
Călin Hedviga: “De asemenea este propus un panou obturant care arată cam aşa. 

Vedeţi, este vorba despre acest panou care ar obtura de pe sensul de parcurgere tot 
ceea ce se întâmplă în spate. Sigur că această funcţiune poate să aibă un termen de 
valabilitate în funcţie de realizarea sau nu a drumului expres.”

Coşeriu Sorin Nicolae: “Eu ştiu că am discutat, nu la ultima şedinţă de comisie 
la care nu am fost, dar am fost înainte, de demersurile care poate ar fi bine să se facă 
pentru ca  aspectul acela urât pe care îl dă o grămadă de fier vechi pentru cei care intră 
în oraş. Acum nu ştiu dacă panoul acela de 6-8 metrii e de natură să obtureze. S-a uitat 
cineva de acolo şi şi-a dat seama că nu are cum să se vadă grămada aia de fier vechi de 
acolo? Eu cred că aici poate ar fi fost bine să avem un angajament sau un agrement cu 
firma respectivă ca după ce se repară pasarela să se monteze acolo nişte panouri decât 
să se ridice cu 8 metrii. Nu ştiu ce va face cu 8 metrii acolo! I-a zis ce?   Se face un 
panou de 8 metrii! S-o fi făcând dar de 8 metrii. Dacă bate un vânt! Aţi discutat cu să 
facă şi pe pasarelă sau e doar panoul acela care este prevăzut de noi?”

Mircea Hava: “Se vede şi de pe şoseaua de centură.”
Coşeriu Sorin Nicolae: “Nu are cum să se vadă. Şoseaua de centură e la nivelul 

terenului lui. În fine. Sunt multe lucruri urâte în ţara asta. Putem trece peste, dar...”
Călin Hedviga: “Nu sunt eu în măsură să decid. Dar părerea mea este că un 

panou acolo peste pasarelă nu poţi pune.”
Coşeriu Sorin Nicolae:  “Panourile  peste  pasarelă  pot  să  aibă un dublu scop. 

Primul  este  de  a  închide  această  perspectivă  care  probabil  este  dizgraţioasă.  Şi  al 
doilea de protecţie. Este un pasaj peste calea ferată. Este chiar recomandabil să fie 



nişte panouri, care este inclusiv folosit pietonal. Nu văd care e problema.”
Călin Hedviga:  “Nu poţi pune nişte panouri  de protecţie,  în afara celor  care 

există deja adoptate.”
Coşeriu Sorin Nicolae: “Eu chiar aş vrea să propun nişte panouri cu plasă care 

sunt exact în dreptul liniei ferate şi a instalaţiei de forţă, de înaltă tensiune. Să pună 
nişte panouri pe toată lungimea pasarelei şi ar ieşi şi mai ieftin şi ar avea şi eficienţă.”

Călin Hedviga: “Domnul Coşeriu, vă rog să mă lăsaţi să îmi spun punctul de 
vedere. Nu poţi să pui nişte panouri acolo!”

Silvia Moldovan: “Acest  pasaj  nu este al  nostru. Pasajul  este în proprietatea 
drumului  naţional,  a  Companiei  Naţionale  de  Drumuri  şi  ea  este  în  măsură  care 
realizează şi aprobă măsurile  care ţin de siguranţă şi stabilitate.”

Coşeriu Sorin Nicolae: “Autorizaţiile cine le dă lor?”
Silvia Moldovan: “Păi noi le dăm. Dar toate astea se fac pe baza unui studiu de 

rezistenţă şi de capacitate portantă.”
Coşeriu Sorin Nicolae: “O să ţin minte remarca dumneavoastră. Şi poate mai 

vorbim peste doi – trei ani.”
Pleşa Gabriel: “Vă rog să  o lăsaţi şi pe doamna arhitectă să îşi spună cuvântul. 

Să auzim şi părerea dânsei.”
Călin Hedviga: “Propunerea mea este următoarea. Fie amânaţi acest proiect şi 

lăsaţi aşa cum este acum, adică dezastru, fie aprobaţi acest proiect chiar cu un termen 
de valabilitate să zic până la realizarea şoselei de centură sau daţi dumneavoastră un 
alt termen.”

Marius Rotar: “Dacă nu mai sunt discuţii supun la vot proiectul aşa cum a fost 
prezentat.”

“Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 12 voturi pentru şi 6 abţineri Dărămuş 
Marcela  Eugenia,  Lupea  Iulian  Nelu,  Puican  Ioan,  Pleşa  Gabriel,  Coşeriu  Sorin 
Nicolae, Hondola Liviu.”

 Art.8:  Aprobă  Planul  Urbanistic  de  Detaliu  “  CONSTRUIRE  TEREN 
SINTETIC – MINIFOTBAL, VESTIARE SI IMPREJMUIRE, ALBA IULIA, STR. 
CALARASILOR,  Nr.2  solicitant  PUSCAS  IOAN  MIHAI  INTREPRINDERE 
INDIVIDUALA”.
           Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 
de specialitate.
          Se dă cuvântul d-lui consilier care Cimpoeş Cornel Pavel prezintă raportul de 
avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor 
publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice 
şi de arhitectură.
           Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi  
un avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”
          Marius Rotar: “Dacă sunt  discuţii? Dacă nu  supun la vot aprobarea acestui 
PUD. Cine este pentru?”

“Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru.”

           Art.9:  Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu “  CONSTRUIRE LOCUINTE 
UNIFAMILIALE IN REGIM IZOLAT SI COPERTINA AUTO, ALBA IULIA, STR. 
NAZARETH ILLIT, NR. 20 solicitant BUNEA VASILE”, conform planului de situatie 



anexat. 
           Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 
de specialitate.

 Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 
avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor 
publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice 
şi de arhitectură.

Cimpoeş  Cornel  Pavel:  “Comisia  a  avizat  favorabil  proiectul  şi  nu  avem 
obiecţiuni în privinţa aprobării acestuia”.
        Marius Rotar: “Dacă sunt discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este pentru 
aprobarea acestui proiect.”

“Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru.”

 Art.10: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “ INTRODUCERE IN INTRAVILAN 
PENTRU CONSTRUIRE LOCUINŢE INDIVIDUALE, ALBA IULIA – PARTOS, 
STR.  GHEORGHE  MAGHERU,  FN.  solicitant  SIRBU  ADRIAN,  MOLDOVAN 
ALEXANDRU, SC ASTIGI HISPALIS SRL”. 
           Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 
de specialitate.

Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 
avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor 
publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice 
şi de arhitectură.

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil cu condiţii acest proiect de 
hotărâre."

Călin Hedviga: " Aici aş vrea să vă spun ceva. S-a realizat convenţia pentru 
strada aceasta privată, dar din cauza proprietarilor parcelei de la primul şi ultimul, care 
nu sunt în ţară şi au blocat această amenajare, vă rog să acceptaţi condiţia înscrisă de la 
art. 10. Şi anume:  să rămână convenţia pentru aceştia doar când vin ei la autorizare."

Marius Rotar: “Dacă nu mai sunt discuţii supun la vot aprobarea acestui proiect 
cu condiţia impusă.”

“Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru.”

Art.11: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “ INTRODUCERE IN INTRAVILAN 
PENTRU CONSTRUIRE ZONA DE AGREMENT, BARABANT, ZONA FIZES soli-
citant NEATA DORU”. 

Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă proiectul precum şi raportul de 
specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 
avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor 
publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice 
şi de arhitectură.

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 
nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia”.

Marius  Rotar:  “Dacă  sunt  discuţii  pe  marginea  acestui  PUZ? Dacă nu sunt, 
supun la vot cine este pentru acest proiect.”
        “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru.”



Art.12: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “ INTRODUCERE IN INTRAVILAN 
PENTRU CONSTRUIRE LOCUINTE INDIVIDUALE, ALBA IULIA – MICESTI, 
ZONA PODEI II - EXTRAVILAN solicitant CONTOR IOAN”. 

Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă proiectul precum şi raportul de 
specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 
avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor 
publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice 
şi de arhitectură.

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 
nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia”.

Călin Hedviga: "Convenţia a fost realizată."
Marius  Rotar:  “Dacă  sunt  discuţii  pe  marginea  acestui  PUZ? Dacă nu sunt, 

supun la vot cine este pentru acest proiect.”
        “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru.”

Art.13: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “ INTRODUCERE IN INTRAVILAN, 
CONSTRUIRE LOCUINTE INDIVIDUALE SI MODERNIZARE DRUM ACCES, 
ALBA IULIA, str.  Ana Aslan, str.  Tineretii  F.N. solicitant OARGA IOAN, SICOE 
MIHAELA TATIANA”. 
          Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 
de specialitate.

 Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 
avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor 
publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice 
şi de arhitectură.

Cimpoeş  Cornel  Pavel:  “Comisia  a  avizat  favorabil  proiectul  şi  nu  avem 
obiecţiuni în privinţa aprobării acestuia”.

Călin Hedviga: “Convenţie realizată.”
Marius Rotar: “Dacă sunt discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot cine este pentru 

aprobare.”
“Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru.”

 Art.14: Aprobă Planul Urbanistic Zonal " INTRODUCERE IN INTRAVILAN 
PENTRU CONSTRUIRE LOCUINTE CUPLATE, ALBA IULIA – MICESTI,  Str. 
MAGUREI,  F.N.  solicitant  RECE VALERIU MARIUS, TOBIAS VASILE,  ALBU 
ELENA, LAPADAT EUGEN, S.C. FLOREA GRUP S.R.L.”
          Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 
de specialitate.

 Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 
avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor 
publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice 
şi de arhitectură.

Cimpoeş  Cornel  Pavel:  “Comisia  a  avizat  favorabil  proiectul  şi  nu  avem 
obiecţiuni în privinţa aprobării acestuia”.

Călin Hedviga: “Donaţie făcută pentru stradă.”
Marius  Rotar:  “Discuţii?  Nu  sunt.  Aşadar,  supun  la  vot  cine  este  pentru 



aprobare.”
“Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru.”

 Art.15:  Aprobă  Planul Urbanistic Zonal  “ AMENAJARE ZONA REZIDEN-
TIALA SI MIXTA CARTIER LALELELOR, ALBA IULIA, STR.ION LANCRAN-
JAN inters.  CU STR.  LALELELOR solicitant  COSER NICOLAE,  COSER  ANA 
MONICA, GRECU MARIA MIHAELA”. 
           Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 
de specialitate.

 Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 
avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor 
publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice 
şi de arhitectură.

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil cucondiţii proiectul”.
Călin  Hedviga:  “Pe  Ion  Lăncrăjan  intersecţie  cu  Lalelelor  este  o  condiţie. 

Condiţia  este  întocmirea  convenţiei  de  uz,  folosinţă  şi  administrare  în  favoarea 
municipiului Alba-Iulia  pentru terenul aferent dezvoltării str.  I. Lăncrăjan  la data 
realizării acesteia.”

Marius Rotar: “Cine este pentru cu condiţia impusă.”
“Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 18 voturi pentru.”
Domnul Coşeriu: “Bulevardul are 23 metrii.  Mie mi s-a făcut PUD-ul pe 43 

metrii. Credeţi că e nevoie să mi se ia atâta din teren? Mi se iau 1400 m faţada la  
teren.”

Mircea  Hava:  “Şi  voi  de  ce  v-aţi  luat  terenuri  acolo?  Nu  aţi  ştiut  că  era 
bulevardul?”

Domnul  Coşeriu:  “Nu era nimeni.  Deci  voi  fi   de acord cu exproriere şi  cu 
plată.”

Paul  Voicu:  “Eu  i-aş  răspunde  domnului  Coşeriu  că  deocamdată  aceste 
documentaţii sunt documentaţii de urbanism. Când vom lucra la această stradă vom 
avea un proiect  pe care tot  dumneavaostră  îl  veţi  vota  în  consiliu.   Şi  stunci  sunt 
limitele concrete. E strada de 12, 14 sau 16m. Singura condiţie pe care o are dânsul o 
are acum. Nu îi ia nimeni nimic din teren. E absurd să înţelegem în acest sens. Nu îi ia 
nimeni  din  teren.  Problema  este  de  interdicţie  de  a  construi  în  această  zonă. 
Împrejmuirea se poate face.  Când vom avea proiectul vom discuta concret cu domnul 
şi  cu ceilalţi proprietari  în sensul în care noi vom dezvolta acolo domeniul public, 
străzi şi aşa mai departe. Tot pentru dânşii care au acolo străzi.”

Marius Rotar: “Stimate cetăţean, sunteţi mulţumit de răspunsul dat de domnul 
viceprimar?”

Domnul Coşeriu: “În situaţia aceasta în care nu mi se aprobă PUZ-ul? Eu PUD-
ul îl am. Modific din PUD în PUZ. Eu am aprobare pentru construire locuinţe.  Deci 
PUD-ul e aprobat. Spuneţi doamna arhitectă!”

Paul Voicu: “Dar nu noi am solicitat acest PUZ.”
Călin Hedviga: “Dumneavoastră aţi solicitat modificarea unui PUZ.”
Domnul Coşeriu: “De ce îmi puneţi condiţia aceasta că nu îmi aprobaţi PUZ-ul 

pentru că eu nu cedez teren. E un mic şantaj.”
Paul Voicu: “Nu e.”
Domnul Coşeriu: “Ba da.”



Paul Voicu: “Dumneavoastră aveţi un acces pe proprietatea  pe care o aveţi la un 
drum principal care vrem să îl dezvoltăm în viitor.”

Domnul Coşeriu: “E şantaj.”
Paul Voicu: “E o condiţie. Nu e şantaj.”
Domnul Coşeriu: “Eu nu am acces pe acolo. Eu am creat două alei. Daţi-mi voie 

să vă arăt. De pe Lalelelor am creat două alei. Eu nu am nici o ieşire pe I. Lăncrăjan!  
Ies în Lalelelor! Am două ieşiri în Lalelelor1!”

Cimpoeş Cornel Pavel: “Nu o să aveţi pe I. Lăncrăjan deloc?”
Domnul Coşeriu: “Nu înţeleg!”
Cimpoeş Cornel Pavel: “Dumneavoastră  nu o să aveţi pe I. Lăncrăjan deloc?”
Domnul Coşeriu: “Nu.”
Cimpoeş Cornel Pavel: “Nu cred.”
Domnul Coşeriu: “Nici după PUD nu am. După PUD erau prevăzute parcări. 

Dar nu puteţi să puneţi condiţii, să mă blocaţi, să nu-mi mai aprobaţi PUZ-ul.”
Cimpoeş Cornel Pavel: “Dar nici dumneavoastră nu puteţi să ne puneţi condiţii 

ca să îl cumpărăm. Toată lumea a cedat terenul!”
Domnul Coşeriu: “Dumneavoastră l-aţi ceda?”
Cimpoeş Cornel Pavel: “Da.”
Paul Voicu: “Toţi au cedat:”
Domnul Coşeriu: “De construit pot să construiesc că am PUD-ul aprobat. Eu 

merg după PUD atunci.”
Cimpoeş Cornel Pavel: “Mai sunt şi autorizaţii!”
Domnul Coşeriu: “Păi s-a dat deja o autorizaţie!”
Cimpoeş Cornel Pavel: “Şi atunci după ce aţi mai venit aici?”
Domnul Coşeriu: “Am venit să modific PUZ-ul pentru că erau prevăzute nişte 

parcări şi am considerat că e suficient 31 de metrii bulevardul, mai ales că celălalt, v-
am spus e de 23 de metrii. Bulevardul, aşa cum cereţi dumneavoastră, apare la 43 de 
metrii. Dublu faţă de bulevardul existent!”

Călin Hedviga: “Aceasta era o documentaţie pe care o avea aprobată domnul, în 
care vine bulevardul Revoluţiei şi trece pe I. Lăncrăjan şi avea nişte parcaje. Dânsul 
zice 43m. Arată cu inclusiv aceste  parcaje.  Modificarea constă  în anularea acestor 
parcaje, tot el câştigând la metru pătrat pe vânzarea acestui teren. Deci acest PUD este 
în avantajul domnului în prima parte. Iar dacă faceţi convenţie nu vă ia nimeni terenul! 
El rămâne tot în proprietatea dumneavoastră, dar lăsaţi Primăria municipiului Alba-
Iulia, în momentul în care vom face stradă să pună canalizare. Altfel noi nu putem face 
investiţii  pe  terenul  dumneavoastră.  Dar  nu  vă  obligă  nimeni  să  faceţi  această 
convenţie.”

Marius Rotar: “Vă rog să vă hotărâţi, domnule!”
Domnul Coşeriu: “Aştept răspunsul în scris.”
Călin Hedviga: “Noi fără convenţie nu putem face cheltuieli publice pe terenul 

privat.”
Paul Voicu: “Dumneavoastră ştiţi care e marea problemă. Toată lumea a luat 

terenuri la legea 18. Terenuri agricole. Toată lumea a luat terenuri.  Aşa s-a dat. Unde a 
fost grâu şi cucuruz toată lumea vrea să facă case.  Dacă vrea să facă case trebuie 
utilităţi publice, trebuie documentaţii de urbanism, drum. Trebuie aprobare. Dacă nu 
punem cucuruz! Trebuie să ştim ce vrem!”

Mircea Hava: “În zona de pe Lalelelor nu mai sunt posibilităţi. Noi trebuie să ne 
pregătim pentru această zonă. Trebuie să intrăm, vedem până unde, să bordurăm şi să 



ducem canal  şi  tot.  Şi  lucrurile  acestea  trebuie  înţelese.  Şi  astea  sunt  legate  şi  de 
investiţiile de POS-ul de mediu.”

Călin  Hedviga:  “Dacă  şi  pe  această  arteră  vor  fi  reţele  tehnico-edilitare  şi 
evident că valoarea parcelelor va creşte!”

Bărdaş Horea Mihai: “Eu propun să amânăm pentru şedinţa viitoare.”
Cimpoeş Cornel Pavel: “Nu o amânăm! Dacă vrea cu condiţia asta da. Dacă nu 

votaţi în consecinţă! Toată lumea a făcut convenţia!”
Bărdaş Horea Mihai: “Nu e singur. Să văd că mai sunt şi alţii. Şi probabil vrea 

să mai vorbească şi cu alţii. Bârlea, Conţan, Dehelean. Nu poate hotărî singur.”
Mircea Hava: “Acolo există şi PUG-ul  vechi. Din cauza aceasta v-am spus să 

fiţi atenţi când aprobăm, că le dezbatem de iasă fum din ele, ne întâlnim, toată lumea 
este ok. Pe urmă ne ducem la partidul mamă şi tată, mâncăm ce mâncăm,  covrigi şi pe 
urmă nu mai suntem ok. Asta este chestiunea. Şi pe urmă facem o investiţie pe care să 
meargă căruţa.  Vă rog frumos să nu mai faceţi sensuri giratorii că după specialişti  
încetinesc mişcarea autovehicolelor! Nici un sens giratoriu! Încurcă traficul!”

Marius  Rotar:  “Discuţii?  Dacă  numai  sunt,  supun  la  vot  cine  este  pentru 
aprobarea acestui proiect cu condiţia impusă.”

“Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 17 voturi pentru şi o abţinere Bărdaş 
Horea Mihai.”

 Art.16: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “ INTRODUCERE IN INTRAVILAN 
PENTRU CONSTRUIRE SPATII  DE DEPOZITARE PRODUSE INDUSTRIALE, 
ALEE DIN SOSEAUA DE CENTURA solicitant SC AEG LUX STAR SRL”. 
         Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul  
de specialitate.

Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 
avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor 
publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice 
şi de arhitectură.

Cimpoeş  Cornel  Pavel:  “Comisia  a  avizat  favorabil  proiectul  şi  nu  avem 
obiecţiuni în privinţa aprobării acestuia”.

Marius Rotar: “Dacă aveţi intervenţii? Dacă nu, supun la vot cine este pentru.”
“Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru.”

 
 Art.17: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “ INTRODUCERE IN 

INTRAVILAN PENTRU CONSTRUIRE LOCUINTA DE SERVICIU, ANEXE, 
SERA, ZONA SOSEAUA DE CENTURA, STRADA TIMSULUI solicitant 
CHIRIAC CONSTANTIN”. 
         Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 
de specialitate.

 Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 
avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor 
publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice 
şi de arhitectură.

Cimpoeş  Cornel  Pavel:  “Comisia  a  avizat  favorabil  proiectul  şi  nu  avem 
obiecţiuni în privinţa aprobării acestuia”.



Călin Hedviga: “Cu convenţia realizată.”
Marius Rotar: “Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot cine este pentru aprobare.”
“Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru.”

Art.18: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “ INTRODUCERE IN 
INTRAVILAN IN VEDEREA CONSTRUIRII UNEI LOCUINTE, OARDA DE 
SUS, STRADA VICTORIEI solicitant INUREAN VIORICA”.
         Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 
de specialitate.

 Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 
avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor 
publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice 
şi de arhitectură.

Cimpoeş  Cornel  Pavel:  “Comisia  a  avizat  favorabil  proiectul  şi  nu  avem 
obiecţiuni în privinţa aprobării acestuia”.

Călin Hedviga: “Cu convenţie.”
Marius Rotar: “Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot cine este pentru aprobare.”
“Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru.”

Art.19: Îndreptare eroare materiale din anexa la art. 23 al HCL nr. 244/27 
septembrie 2010, în sensul că planul aprobat ce reglementează Planul Urbanistic 
Zonal  "Modificare   Plan  Urbanistic  Zonal  "La  Recea",  Alba-Iulia,  cartier  La 
Recea", solicitant SC Roşia Montană Gold Corporation S.A.
         Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 
de specialitate.

 Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 
avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor 
publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice 
şi de arhitectură.

Cimpoeş  Cornel  Pavel:  “Comisia  a  avizat  favorabil  proiectul  şi  nu  avem 
obiecţiuni în privinţa aprobării acestuia”.

Marius Rotar: “Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot cine este pentru aprobare.”
“Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 191/2011

Părăseşte sala de şedinţă domnul consilier Cimpoeş Cornel Pavel.

16. Aprobă eşalonarea plăţii unor sume de bani
Se dă cuvântul d-lui Inurean Ioan care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

raportul de specialitate. 
Se dă cuvântul d-lui consilier Bogăţan Ioan care prezintă raportul de avizare din 

partea comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.
 Bogăţan Ioan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 



obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”
Marius Rotar: "Dacă sunt discuţii? Nu sunt. Atunci  supun la vot cine este pentru 

acest proiect." 
"Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 17 voturi pentru."

S-a adoptat Hotărârea nr. 192/2011

            17.  Aprobă închirierea prin licitaţie publică a unor imobile (terenuri) situate în 
Alba Iulia 

Se dă cuvântul d-lui Inurean Ioan care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 
raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Bogăţan Ioan care prezintă raportul de avizare din 
partea comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.

Bogăţan Ioan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”

Bogăţan Ioan: „Am propus 5 euro/mp/lună.”
Marius Rotar: „Aveţi alte propuneri?  Dacă nu, supun la vot. Cine este pentru cu 

această propunere?" 
"Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 17 voturi pentru."

S-a adoptat Hotărârea nr. 193/2011

18. Aprobă concesionarea prin licitaţie publică a unui imobil (teren) situat în 
Alba Iulia, str. Arnsberg

Se dă cuvântul d-lui Inurean Ioan  care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 
raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Bogăţan Ioan care prezintă raportul de avizare din 
partea comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.

Bogăţan Ioan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”

Bogăţan Ioan: „Am propun 5 euro/mp/an.”
Marius Rotar: "Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot cine este pentru proiectul 

de hotărâre cu propunerea respectivă." 
"Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 17 voturi pentru."

S-a adoptat Hotărârea nr. 194/2011

           19. Aprobă vânzarea prin negociere directă a unui imobil (teren) situat în Alba 
Iulia, str. Take Ionescu, nr. 35
           Se dă cuvântul d-lui Inurean Ioan care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 
raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Bogăţan Ioan care prezintă raportul de avizare din 
partea comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.

Bogăţan Ioan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării.”

Inurean Ioan: „33 mp. Preţ de pornire 25 euro cu TVA inclus.”
Marius Rotar: „Să spuneţi de ce prin negociere directă?”



Inurean Ioan: „Pentru că este în curtea omului.”
Marius Rotar:  "Dacă mai  sunt  alte  discuţii?  Dacă nu supun la  vot  cine este 

pentru proiect." 
"Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 17 voturi pentru."

S-a adoptat Hotărârea nr. 195/2011

Revine în sală domnul consilier Cimpoeş Cornel Pavel.

            20. Atribuie în proprietate terenul aferent apartamantelor în cota indiviză 
deţinută din construcţii solicitanţilor proprietari de apartamente 
            Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza  care prezintă proiectul de hotărâre precum 
şi raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Bogăţan Ioan care prezintă raportul de avizare din 
partea comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.

Bogăţan Ioan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”

Aurica Groza: „Aici aş avea o rugăminte. Dacă se poate să completăm anexa cu 
încă un proprietar Ardelean Nicoleta Dorina.”

Marius Rotar: "Discuţii dacă sunt? Dacă nu sunt, supun la vot cine este pentru 
proiect cu amendamentul propus." 

"Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru."

S-a adoptat Hotărârea nr. 196/2011

           21. Aprobă scoaterea temporară din fondul forestier a unei suprafeţe de pădure 
şi schimbarea categoriei de folosinţă din „pădure” în „drum forestier”
           Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza  care prezintă proiectul de hotărâre precum 
şi raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Bogăţan Ioan care prezintă raportul de avizare din 
partea comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.

Bogăţan Ioan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”

Marius Rotar: "Dacă sunt discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot cine este pentru." 
"Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 12 voturi pentru şi 6 voturi împotrivă 

Puican Ioan, Pleşa Gabriel, Coşeriu Sorin Nicolae, Hondola Liviu, Dărămuş Marcela 
Eugenia, Lupea Iulian Nelu."

Proiectul nu a trecut deoarece nu s-a întrunit numărul de voturi necesar.

Aurica Groza: „Şi ce facem atunci?”
Marius Rotar:  „Îl  băgăm luna viitoare.  Soluţie  de  compromis.  Haideţi  să  vă 

spun. Pe proiectul acesta sunt încheiate deja contracte. Nu doriţi să reluăm votul?”
Mircea Hava: „Lasă-i, domnul preşedinte! Nu e nici o problemă! Au votat atunci 

pentru treaba aceasta!”
Hondola Liviu: „S-a votat şi am cerut destinaţia pentru alte investiţii.”
Mircea Hava: „O să spunem la presă. Zona de recreere de acolo.”



Hondola Liviu: „Să spuneţi şi ce am propus noi atunci. Cu banii aceia să facem 
altceva pentru cetăţenii municipiului Alba-Iulia.”

Mircea Hava: „Aia pentru cine o facem? Zona de agrement!”
Hondola Liviu: „Ce agrement. Nu vedeţi că totul e cenuşiu aici?”
Mircea Hava: „Uită-te la tine că tu eşti cenuşiu!”
Hondola Liviu: „Eu? Mustaţa ta!”

S-a adoptat Hotărârea nr. 197/2011

         22. Expertiză tehnică efectuată în Dosar nr. 2589/176/2010, aflat pe rol la 
Judecătoria Alba Iulia 

Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 
raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Bogăţan Ioan care prezintă raportul de avizare din 
partea comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.

Bogăţan Ioan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”

Marius  Rotar:  "Dacă  sunt  discuţii?  Dacă  nu  sunt,  supun  la  vot.  Cine  este 
pentru?"

"Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru."

S-a adoptat Hotărârea nr. 198/2011

           23. Solicitare adresată Ministerului Culturii şi Patrimoniului Naţional privind 
promovarea unui proiect de hotărâre de Guvern pentru transmiterea unui imobil 
(Cinematograf – Grădină de vară) în proprietatea publică a municipiului Alba Iulia şi 
administrarea Consiliului local.
          Se dă cuvântul d-lui Inurean Ioan care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 
raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Bogăţan Ioan care prezintă raportul de avizare din 
partea comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.

Bogăţan Ioan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”

Se dă cuvântul d-lui consilier Maier Eugen care prezintă raportul de avizare din 
partea  Comisiei  Consiliului  local  pentru  administraţie  publică  locală,  juridică  şi 
disciplină,  relaţii  cu  publicul,  probleme  ale  minorităţilor,  apărarea  ordinii  publice, 
respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti.

 Maier Eugen: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”

Marius Rotar: "Dacă nu sunt discuţii, supun la vot cine este pentru aprobarea 
acestui proiect." 

"Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru."

S-a adoptat Hotărârea nr. 199/2011

          24. Parcelarea unor terenuri situate în Alba Iulia, str. Mitropolit Simion Ştefan



Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 
raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Bogăţan Ioan care prezintă raportul de avizare din 
partea comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.

Bogăţan Ioan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”

Marius Rotar: "Domnilor consilieri, dacă nu sunt discuţii, supun la vot cine este 
pentru parcelare." 

"Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru."

S-a adoptat Hotărârea nr. 200/2011

         25.   Parcelarea unui teren situat în Alba Iulia,  str.  Vânătorilor,  în vederea 
înscrierii în CF a blocului ANL
          Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 
raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Bogăţan Ioan care prezintă raportul de avizare din 
partea comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.
        Bogăţan Ioan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”

Popa Monica:  "Dacă  sunt  discuţii?  Dacă  nu sunt,  supun  la  vot  proiectul  de 
hotărâre. Cine este pentru?"

"Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru."

S-a adoptat Hotărârea nr. 201/2011

         26. Expertiză tehnică efectuată în dosar nr.  1468/176/2008, aflat  pe rol la 
Judecătoria Alba Iulia 

Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 
raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Bogăţan Ioan care prezintă raportul de avizare din 
partea comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.
        Bogăţan Ioan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”

Marius Rotar: "Dacă nu sunt discuţii, supun la vot cine este pentru neînsuşirea 
expertizei tehnice." 

"Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru."

S-a adoptat Hotărârea nr. 202/2011

27. Proiect de hotărâre privind însuşirea documentaţiei de parcelare a imobilului 
situat în Alba-Iulia str. Simion Bărnuţiu, nr. 5, înscris în CF nr. 83697 Alba-Iulia, nr. 
topografic 779/2/1/2; 780/1/2 curţi construcţii în suprafaţă de 431 mp.

Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 
raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Bogăţan Ioan care prezintă raportul de avizare 



din partea comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.
Bogăţan Ioan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”
Marius Rotar: " Dacă sunt discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot cine este pentru 

aprobarea acestui proiect." 
"Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru."

S-a adoptat Hotărârea nr. 203/2011

         28. Proiect de hotărâre privind deplasarea unei delegaţii a municipiului Alba-
Iulia la Vicenza în Italia, în perioada 29 mai - 2 iunie 2011.          
           Se dă cuvântul d-nei Luci Man care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 
raportul de specialitate. 
           Se dă cuvântul d-lui consilier Sandu Cornel Stelian care prezintă raportul de 
avizare din partea Comisiei Consiliului local  de studii, prognoze economico-sociale, 
buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.
           Sandu Cornel Stelian: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 
nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Marius Rotar: "Dacă nu sunt discuţii, supun la vot cine este pentru aprobarea 
acestui proiect. " 

"Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru."

S-a adoptat Hotărârea nr. 204/2011

           29. Proiect de hotărâre privind deplasarea unei delegaţii a municipiului Alba-
Iulia la Novi Sad în Serbia, în perioada 6 - 9 iulie 2011.
       Se dă cuvântul d-nei Luci Man care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 
raportul de specialitate. 
        Se dă cuvântul d-lui consilier Sandu Cornel Stelian care prezintă raportul de 
avizare din partea Comisiei Consiliului local  de studii, prognoze economico-sociale, 
buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.
          Sandu Cornel Stelian: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Marius Rotar: "Dacă nu sunt discuţii, supun la vot cine este pentru aprobarea 
acestui proiect. " 

"Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru."

S-a adoptat Hotărârea nr. 205/2011

        30.  Proiect de hotărâre privind deplasarea unei delegaţii a municipiului Alba-
Iulia la Stuttgart în Germania în perioada 10 - 12 iulie 2011.
        Se dă cuvântul d-nei Luci Man care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 
raportul de specialitate. 
        Se dă cuvântul d-lui consilier Sandu Cornel Stelian care prezintă raportul de 
avizare din partea Comisiei Consiliului local  de studii, prognoze economico-sociale, 



buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.
          Sandu Cornel Stelian: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."
       Marius Rotar: „Este cu acelaşi caracter ca regiunea Dunării. Dacă vreţi să ne 
spună domnul Primar.”
          Mircea Hava: „Dacă voi merge. În mod normal ar trebui să mă duc pentru că ar 
fi prima întâlnire pe care o are grupul constituit la Belgrad. Ca prim-vicepreşedinte ar 
trebui să mă duc să văd cu ce se mănâncă. Nu o să mă duc singur. O să mă duc cu cei 
care ştiu cât de cât să se ocupe de lucrurile acestea. Avem un mare „noroc”.  Dar 
norocul ni l-am făcut tot noi legat de proiectele europene, legat de municipiul Alba-
Iulia. Cam aceasta ar fi dorinţa lor, de a fi acolo, că avem practică în ceea ce priveşte 
atragerea fondurilor.”

Marius  Rotar:  "Dacă  un  mai  sunt  discuţii,  supun  la  vot  cine  este  pentru 
aprobarea acestui proiect. " 

"Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru."

S-a adoptat Hotărârea nr. 206/2011

        III. Stabilirea datei şedinţei Consiliului local al municipiului Alba-Iulia pe luna
iulie.
        Marius Rotar: "Propun ca şedinţa pentru luna următoare să aibă loc în data de 19 
iulie  2011."

Alba Iulia, 24 iunie  2011

PREŞEDINTELE ŞEDINŢEI,                                  SECRETAR
                    Consilier                                                          Marcel Jeler
                 Marius Rotar

 

 

 




